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ادامه مصائب سلسله وار و بی پایان رئیس جمهور آمریکا 

گردن ترامپ زیر زانوی معترضان 
به  شرایطی  در  سفید  کاخ 
انتخابات ریاست جمهوی آینده 
به روز  نزدیک می شود که روز 
بر بحران های داخلی و خارجی  
هنوز  می شود.  افزوده  ترامپ 
دعوای او با توئیتر تمام نشده بود 
آمریکا  ایالت  چندین  ناگهان  که 
صحنه آشوب و اعتراضات نژادی 
سفید  کاخ  اینها،  از  جدای  شد. 
مسائل  و  کرونا  بیماری  خاطر  به 
اختلافات  دچار  چین  با  دیگر 
جدی شده است. اختلافاتی که منجر به قطع بودجه 
در  شد.  آمریکا  سوی  از  جهانی  بهداشت  سازمان 
از  ناشی  اقتصادی  بحران  این ها می توان  کنار همه 
بیماری کرونا را هم به مشکلات ترامپ اضافه کرد. 
اختلافات ترامپ با توئیتر بعد از آن آغاز شد که این 
شبکه اجتماعی در اقدامی بی سابقه، زیر دو توئیت 
از طریق پست در  انتخابات  برگزاری  درباره  ترامپ 
داد  قرار  »صحت سنجی«  برچسب  کالیفرنیا،  ایالت 
بی اساس  ادعا های  کردن  مطرح  به  را  ترامپ  و 
انتخابات  برگزاری  که  بود  گفته  ترامپ  کرد.  متهم 
از طریق پست منجر به تقلب گسترده در انتخابات 
خواهد شد. اما توئیتر این ادعا را »بی اساس« خواند. 
هدف  با  و  شد  خشمگین  بسیار  امر  این  از  ترامپ 
محدود کردن اختیارات شبکه های اجتماعی، فرمان 
اجرایی جدیدی امضا کرد. در ابتدا تصور می شد که 
توئیتر به طور موردی و محدود با برخی توئیت های 
ترامپ مقابله کرده است. اما حالا بعد از اقدام توئیتر 
معترضان  علیه  ترامپ  تهدیدات  کردن  مخفی  در 
مینیاپولیس معلوم شد که این شبکه اجتماعی برای 
بسته  ترامپ کمر همت  توئیت های  برخی  با  مقابله 
نام  به  پوست  قتل یک شهروند سیاه  پی  در  است. 
توسط  آمریکا  مینیاپولیس  شهر  در  فلوید«  »جورج 
پلیس، این شهر صحنه آشوب و ناآرامی شد. با وجود 
فروکش  اعتراضات  خاطی،  افسر  بازداشت  و  اخراج 
نکرد و حالا به چند ایالت آمریکا، از جمله واشنگتن، 
نیز سرایت کرده است. همچنین، کاخ سفید به خاطر 
نژادی  تبعیض  به  معترضان  شد.  تعطیل  اعتراضات 
کردند.  اعتراض  پوستان  سیاه  با  پلیس  بدرفتاری  و 
تخریب  و  آشوب  با  مینیاپولیس  در شهر  اعتراضات 
این  در  خاطر  همین  به  شد.  همراه  عمومی  اموال 
شهر مقررات منع آمد و شد برقرار شد. با این حال، 
گذاشته  زیرپا  را  شد  و  آمد  منع  مقررات  معترضان 
ادامه  خود  اعتراضات  به  و  ریختند  خیابان ها  به  و 

دادند. آنچه بیش از همه، شهروندان مینیاپولیس را 
پلیس  بدرفتاری  از  ویدئویی  انتشار  کرد،  خشمگین 
با فلوید بود. در این ویدئو، در حالی که فلوید روی 
زمین خوابیده بود، درک شووین، افسر سابق پلیس 
مینیاپولیس، زانوی خود روی گردن او قرار داده بود. 
فلوید اندکی بعد از این واقعه جان خود را از دست 
مینیاپولیس  توئیتی، معترضان  ترامپ در  دونالد  داد. 
از  استفاده  به  تهدید  و  خواند  اوباش«  و  »اراذل  را 
کرد:  توئیت  او  کرد.  آن ها  به  شلیک  حتی  و  ارتش 
»تازه با فرماندار )مینه سوتا(، تیم والز، صحبت کردم 
و به او گفتم که ارتش با اوست. مشکلی پیش بیاید، 
وقتی  اما  گرفت،  خواهیم  دست  به  را  امور  کنترل 
از  تیراندازی هم شروع می شود.  غارت شروع شود، 
این توئیت را مصداق ترویج  شما متشکرم.« توئیتر 
کرد.  امتناع  آن  حذف  از  ولی  دانست،  خشونت 
اعتراضات مینیاپولیس تنها یک اتفاق مهم در سلسله 

ابتدای  اتفاقات دو ماه و نیم گذشته آمریکاست. در 
پای  از  را  نیویورک  بیماری کرونا شهر  این سلسله، 
اوج  بیکاری  و  شد  تعطیل  آمریکا  اقتصاد  درآورد. 
آمریکایی  کارگر  چهار  هر  از  که  نحوی  به  گرفت؛ 
یک نفر برای دریافت مزایای بیکاری ثبت نام کرد. 
صف های طولانی دریافت غذا شکل گرفت. تعدادی 
از افراد مسلح در مخالفت با تدابیر قرنطینه تظاهرات 
کردند. در ادامه این اتفاقات، تلفات کرونا در آمریکا 
تایمز،  نیویورک  روزنامه  گذشت.  نفر  هزار   100 از 
به  اشاره  با  قلم میشل گولدبرگ،  به  یادداشتی  طی 
»جعبه  یک  به  آمریکا  که  کرد  اعلام  اتفاقات  این 
باروت« و یک کشور در حال »سقوط آزاد« تبدیل 
اتفاق  شده است. تظاهرات مینیاپولیس در شرایطی 
نامزد های دموکرات و جمهوریخواه  افتاد که تلاش 
است.  گرفته  شدت  پوستان  سیاه  آرای  جذب  برای 

کمی بیش از یک هفته پیش، جو بایدن، اظهارنظری 
بود  گفته  بایدن  شد.  تمام  ترامپ  نفع  به  که  کرد 
سیاه پوستانی که به ترامپ رای دهند، سیاه پوست 
»گاف«  از  فورا  جمهوریخواهان  و  ترامپ  نیستند. 
به  را  بایدن  که  امری  کردند.  برداری  بهره  بایدن 
عذرخواهی واداشت. اما با شعله ور شدن اعتراضات 
پوستان  سیاه  و  ترامپ  رابطه  دیگر  بار  مینیاپولیس 
تحت الشعاع قرار گرفته است. ترامپ، معترضان به 
قتل فلوید را »اراذل و اوباش« توصیف کرد. تهدید 
ممکن  نیز  معترضان  علیه  ارتش  از  استفاده  به  او 
است سیاه پوستان را به سوی جو بایدن متمایل کند. 
خصوصا که سیاه پوستان از قبل رابطه خیلی خوبی 
ترامپ  خاطر  همین  به  شاید  اند.  نداشته  ترامپ  با 
سعی کرده با تشدید لفاظی ها علیه چین توجهات را 
اعتراضات مینیاپولیس و سایر بحران های داخلی  از 

به مسائل خارجی منحرف کند. ترامپ روابط آمریکا 
با سازمان بهداشت جهانی را قطع کرد. او گفته است 
گزارش دهی«  زمینه  در  »وظایفشان  چینی  مقامات 

به سازمان به
نادیده گرفته  را  داشت جهانی درباره ویروس کرونا 
اینکه چین سالانه فقط  اند. ترامپ افزود: »به رغم 
40 میلیون دلار به سازمان بهداشت جهانی پرداخت 
این  دارد.«  سازمان  این  بر  کاملی  کنترل  می کند، 
سالانه  آمریکا  ترامپ،  گفته  به  که  است  حالی  در 
می کند.  پرداخت  سازمان  این  به  دلار  میلیون   450
بهداشت  سازمان  از  انتقاد  موازات  به  ترامپ  دولت 
چین  توسط  کرونا  بحران  مدیریت  از  بار ها  جهانی، 
انتقاد کرده و به نوعی آن را مسئول مرگ ده ها هزار 
شهروند آمریکایی دانسته است. روز جمعه ترامپ در 
ادامه اقداماتش علیه چین، منطقه هنگ کنگ را از 

برخی امتیازات ویژه در روابط با آمریکا محروم کرد. 
برخی  داده  دستور  دولتش  به  آمریکا  جمهور  رئیس 
تجاری  روابط  در  به هنگ کنگ  که  را  استثنا هایی 
با آمریکا وضعیت ویژه ای می دهند، لغو کند. ترامپ 
و  آمریکا  توافقات  از  این دستور طیف وسیعی  گفته 
هنگ کنگ مانند توافقات استرداد و ... را تحت تاثیر 
قرار می دهد. این دستور ترامپ در پاسخ به تصویب 
قانون  این  شد.  صادر  چین  خلق  کنگره  در  قانونی 
خودمختاری دیرینه هنگ کنگ را تضعیف می کند. 
با  کشور  »یک  چین  که  بود  معروف  این،  از  پیش 
کنگ  هنگ  دیگر،  عبارت  به  است.  سیستم«  دو 
با چین  اما سیستم آن  از کشور چین است،  بخشی 
متفاوت است. امتیازات تجاری آمریکا به هنگ کنگ 
به خاطر همین تفاوت بود. اما حالا آمریکا می گوید 

هنگ کنگ دیگر از چین مستقل نیست.
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مدتی اســت که نشانه 
میان  در  انشقاق  های 
اصــلاح طلبان کاملا 
ماجرا  اســت.  مشهود 
اردیبهشــت  اوایــل  از 
ماه شــروع شــد. جایی 
موســوی  عبدالواحد  که 
رئیــس  نائــب  لاری 
سیاســت گذاری  شورای 
نامه ای  اصلاح طلبان طی 
خطاب بــه محمدرضا عارف از ســمت خود 
در این شــورا اســتعفا کرد. هر چند موسوی 
لاری علت اصلی اســتعفای خود را کسالت 
و مشــکلات جســمانی اعــلام کــرده، اما 
بخش پایانی اســتعفانامه او کمی درباره علل 
این اســتعفا ایجاد تشــکیک کــرد. آنجایی 
که موســوی لاری ضمن اشــاره تلویحی به 
انتخابات مجلس  شکســت اصلاح طلبان در 
یازدهــم، از لــزوم بازنگری در ســاختار ها و 
ســازوکار های اجماعــی اصــلاح طلبان و 
پررنگ شدن نقش احزاب و تشکل ها سخن 
گفت. پس از اســتعفای موسوی لاری بحث 
دامنه داری میان اصلاح طلبان شــکل گرفت 
که آیا ســازوکار رهبری اصلاحات و به ویژه 
شورای عالی سیاستگذاری، سازوکار مناسبی 
برای این جریان است یا باید در آن تغییراتی 

ایجاد کرد؟
منتقدان شــورای عالی اصلاحــات معتقدند 
»اصلاحات باید اصلاح شــود و شورای عالی 
سیاستگذاری که از یک مقام ستادی به یک 
حزب تبدیل شــده بود، بازسازی شود و ذیل 

احزاب قرار گیرد.«
این منتقدان دلیل شکست سنگین انتخاباتی 
اصلاح طلبان را عملکرد ضعیف شورا می دانند. 
متن استعفای موسوی لاری نیز در واقع این 
مطلــب را القا می کرد که او نیــز از منتقدان 
عملکرد شورایی اســت که خود نایب رئیس 
آن بوده اســت. البته این موضوع از سوی او 
به نوعی رد شــد. محمدرضا عارف ریاســت 

شــورای عالی سیاســتگذاری اصلاح طلبان 
را بــر عهده دارد و پس از انتخابات ریاســت 
جمهوری ســال 92 او به نوعــی موثرترین 
انتخاباتی  اتخــاذ سیاســت های  چهــره در 
اصلاح طلبــان بوده اســت. جدی ترین منتقد 
شــورای عالی اصلاح طلبان حزب کارگزاران 
سازندگی است. حزب کارگزاران در سال های 
اخیر از هــر فرصتی برای زیر ســوال بردن 
عملکرد شــورا اســتفاده کرده است از نکات 
جالب توجه این اســت که هیــچ وقت نیز از 
شــورای سیاســتگذاری خارج نشــده است. 
اظهــارات کرباســچی در انتقاد از شــورای 
سیاســتگذاری اصلاح طلبان و به ویژه محمد 
خاتمی بــا واکنش های زیادی روبه رو شــد. 
عده ای معتقدندکه حــزب کارگزاران در حال 
دور شــدن از اکثریت اصلاح طلبان اســت و 
مایل اســت هر طور شــده به ساختار قدرت 
نزدیک شــود. اگر چه این حزب بعدا مجبور 
به عقب نشینی و حتی عذر خواهی شد، ولی 
نمی توان این وقایع را نشانه هایی از انشقاق 
در جریان اصلاحات ندانســت. از همه مهمتر 
اینکه آیا با وجود چنین اختلافاتی این جریان 
سیاســی به این زودی ها می تواند به عرصه 
قدرت بازگردد یا اینکه نیازمند پوست اندازی 
و خانه تکانی زمان بری خواهد بود که شــاید 
فرصت حضور موثر در انتخابات 1400 را نیز 
از آنهــا بگیرد. به همین بهانه، صبح امروز در 
گفتگویی اختصاصی بــا محمد علی گندمی، 
فعال سیاســی اصلاح طلب و عضو شــورای 
مرکــزی انجمن اســلامی معلمان کشــور، 
مسئول انجمن اســلامی معلمان خراسان و 
همچنین رئیس خانه احزاب خراسان رضوی 
به بررســی دشــواریهای پیش روی اصلاح 

طلبان پرداخته است.
انشقاقاصلاحطلبانورویاروییباچهرهها

رئیس خانه احزاب خراسان رضوی درخصوص 
چند شاخه شــدن احزاب اصلاح طلب گفت: 
دربطــن اصلاح طلبان اختلاف نظرهمیشــه 
وجود داشته است. به طورمثال، کارکردی که 

ما در شــورای عالی سیاست گذاری اصلاح 
طلبان داشته ایم، اختلاف دربین احزاب بزرگ 
یک امر طبیعی اســت. زیرا اگراین اختلاف 
نظرها وجود نداشــته باشد تمامی احزاب یک 
حزب می شــدند. از طرف دیگر، حضوراحزاب 
درشــورای اصلاح طلبان به منظور به تفاهم 
رسیدن، بر ســر حداقل ها صورت می گیرد. 
این حداقل ها حتی دراحــزاب بزرگ جهانی 
نیزوجود دارد، امــا آن ها به صورت قانون مند 
تحت عنوان فراکســیون های مختلف انجام 
می شود. ولی متاسفانه درایران احزاب ازریشه 
دچارمشکل هســتند، به این دلیل که تحزب 
درآستانه مشروطه در کشورما ابتداازشرق وبعد 
ازغرب وارد ایران شــد. و دوران بلوغ خودش 
را طــی نکرد، ودرهمان آغازین روزهای خود 

به محاق رفت.
این فعال سیاسی افزود: اگر بخواهم خلاصه 
بگویــم، دوران طلایی تحــزب درایران، بعد 
ازانقلاب مشــروطه تا ســقوط مصدق بوده 
اســت. که احزاب بزرگ شکل می گیرند، دو 
اقدام اشــتباه رضاشــاه این بود که احزاب را 
کلا منحل و سپس روزنامه ها را تعطیل کرد. 

این یکه ســازی و فرمایشی شــدن پارلمان 
باعث شــد تــا درنهایت تنها بمانــد و زمان 
ترک قدرت مدافعی نداشــته باشــد، سپس 
جبهه های ملی اول، دوم و ســوم یکی بعد از 
دیگــری به وجود آمدنــد و در مدت کوتاهی 

تعطیل شــدند. دردهه 40بــه دلیل بعضی از 
مســائل آزادی خواهان نتیجه گرفته بودند که 
بیشــترعملیات ها به صورت زیرزمینی انجام 
شــود و زمانی تیرخلاص زده شــد که سال 
53 شــاه با صراحت درتلویزیون بیان کرد که 
مااحزاب تشکیل شــده را منحل می کنیم و 
حزبی به نام رستاخیز را تشکیل می دهیم که 
آن حزب هم برای ایشان قیدی دربرنداشت. 
وایــن اتفــاق زمینه ای بود بــرای قطع امید 
مردم و بسته شدن نطفه های انقلاب.گندمی 
عنوان کرد:  بعدازانقلاب هم تحزب با مشکل 
جدی مواجه شــد، ازطرفی نظام ایدئولوژیک 
بود واز طرف دیگــر طبق دو اصل 26 و 27 
قانون اساســی که اختیارحضور در تشکل ها 
وانجمن های سیاسی شناخته شده، مشروط به 
اصول استقلال آزادی و موازین اسلامی است 
و همچنین تشکیل اجتماعات و راهپیمایی ها 
عملا تعطیل شــدند یعنی به عبارتی اگرهم 
اجرا می شــدند بایــد مطلــوب دولت مردان 
می بود. لــذا بعد از انقــلاب دو حزب بزرگ 
جمهوری اســلامی که در مدت کوتاهی به 
محــاق رفت و حزب مشــارکت که در دوره 

ششــم توانسته بود مجلس را در اختیار بگیرد 
به سرنوشتی نامعلوم دچارشد. 

این فعال سیاســی اصلاح طلــب ادامه داد: 
درایران حزب بزرگــی که بتواند افکار بخش 
قابــل توجهــی از جامعــه را نمایندگی کند 
نداریم، دربین اصلاح طلبان هم احزاب زیادی 
هســتند، در گذشته با حضورمدیر کل محترم 
وزارت کشور درمشهد جلسه ای داشتم که از 
من درخواست شد سخنرانی کنم. با صراحت 
گفتم »با عملکرد شــما مخالف هستم، این 
افتخارنیســت کــه 270 مجوز تشــکیلات 
داده اید.«   مختلــف  عناوین  تحت  سیاســی 
متاسفانه احزاب ازمســیر ورسالت خود خارج 
شــده اند ومن امروز با صراحت درخانه احزاب 
می گویم که ما حزب بزرگ وکارآمد در کشور 
نداریم و اگرهم باشــد پس از دیده شــدن با 

موانع جدی مواجه می شوند.
شکستاصلاحطلبانودوریازقدرت

رئیس خانه احزاب خراســان رضوی با اشاره به 
اینکه در رابطه با مســئله ای که هنوز به وقوع 
نپیوســته وآثار و شواهد جدی ازآن پدیدارنشده 
اســت نمی توان صحبت کرد، تصریح کرد: من 
امیدوار هســتم حاکمیت حتما وضعیت کشور 
را بــه خوبی درک کنــد و تصمیمات جدی در 
خصوص انتخابات بگیرد زیرا مســئله انتخابات 
اول از نظــر شــرعی حــق الناس اســت و از 
نظراجتماعی حق مردم اســت که درسرنوشت 
خود دخالت کنند، قانون اساسی هم با صراحت 
براین مطلب صحه گذاشــته است. به خصوص 
اصل 9 که بر اســاس آن نمی توان بر خلاف 
آزادی های مشروع مردم قانون گذاری کرد. اما 
اگر در برهمین پاشنه بچرخد ومحدودیت ایجاد 
شــود، مانند گذشــته جامعه دچار بحران شده 
ولطمه های زیادی می بینــد.وی اضافه کرد:  
کشــورکه صدها  اقتصادی  دردوران طلایی 
میلیارد دلار درآمد نفتی داشته ایم وهر بشکه 
نفــت را 147 دلار می فروختیم اما آن پول نه 
صرف زیرساخت ها شــد و نه صرف مسائل 
اساســی، ومعلوم نشــد که آن پول هنگفت 

به کجا رفت. من امیدوارهســتم که این گونه 
مسائل دوباره تکرار نشود.

گندمــی گفت: اگــر وضعیت همین باشــد، 
اصلاح طلبان رغبتی برای شرکت در انتخابات 
نخواهند داشــت، لذا درهمین انتخابات هم 
شاهد بوده ایم که اصلاح طلبان اصیل شرکت 
نکــرده و آن افرادی هم که آمدند با نه مردم 
مواجه شــدند و پاسخ مساعدی به آن ها داده 
نشد و رای نیاوردند. ما دربدنه ازهمان ابتدا با 
هرفرد که صحبت می کردیم می گفتند که، با 
این وضعیت رد صلاحیت ها و شرایط حاکم، 
شایسته ســالاری به محاق رفته است. و اگر 
نظام تصمیمات بزرگ و جدی نگیرد مطمئنا 
بخش بیشــتری در انتخابات آینده شــرکت 
نخواهند کرد و ما نباید خودمان را به تجاهل 
بزنیم واگر می خواهیم شایسته ترین افراد در 
راس امور قرار بگیرند واین شایسته ها ویژگی 
های لازم مانند تجربه، دانش، وســعت نظر، 
صداقت و از همه این ها مهم تر پاک دســتی 
را برای اداره کشــور دارا باشــند، حتما باید 
تصمیمات درستی گرفته شود. این تصمیمات 
فعلــی مشــکلی ازمشــکلات مملکت حل 

نخواهد کرد.
پوستاندازیاصلاحطلبان

رئیــس خانه احزاب خراســان رضوی اذعان 
داشــت: اصلاح طلبان به یک پوست اندازی 
نیــاز دارند و باید به طور دقیق تر به خودمان 
بپردازیم، مهلتی تعریــف کنیم وبرنامه ریزی 
کنیــم. مــن معتقــد هســتم بســیاری از 
تشــکل هایی که خود را اصلاح طلب معرفی 
می کنند در برنامه هایشــان چیزی به عنوان 
اصلاح طلبــی دیده نمی شــود، اصلاح طلبان 
باید به مشکلات مملکت با شجاعت بپردازند 
و نگاهی به پســت ها و موقعیت ها نداشته 
باشــند، و اجازه دهند آقایان هرکاری را که 
می خواهنــد انجام دهند، اگر نیاز به همکاری 
بود همکاری می کنیم، بــرای اداره مملکت 
باید اصلاح طلبان با اندیشه ناب اصلاح طلبی 

بیایند و میدان داری کنند.

محمد علی گندمی، فعال سیاسی در گفتگوی اختصاصی با صبح امروز تشریح کرد

دشواری های مسیر اصلاحات 

ترامپ سعی کرده با تشدید 
لفاظی ها علیه چین توجه ها را 
از اعتراضات مینیاپولیس و سایر 
بحران های داخلی به مسائل 
خارجی منحرف کند. ترامپ روابط 
آمریکا با سازمان بهداشت جهانی 
را قطع کرد. او گفته است مقامات 
چینی »وظایف شان در زمینه 
گزارش دهی« به سازمان بهداشت 
جهانی درباره ویروس کرونا را 
نادیده گرفته اند. ترامپ افزود: 
»به رغم اینکه چین سالانه فقط 40 
میلیون دلار به سازمان بهداشت 
جهانی پرداخت می کند، کنترل 
کاملی بر این سازمان دارد.« این 
در حالی است که به گفته ترامپ، 
آمریکا سالانه 450 میلیون دلار به 

این سازمان پرداخت می کند.

محمدعلی گندمی، رئیس 
خانه احزاب استان خراسان رضوی 
در گفتگو با صبح امروز: درانتخابات 
شاهد بودیم که اصلاح طلبان اصیل 
شرکت نکردند و آن افرادی هم که 
آمدند با نه مردم مواجه شدند و 
پاسخ مساعدی به آن ها داده نشد 
و رای نیاوردند، ما دربدنه ازهمان 
ابتدا با هرفرد که صحبت می کردیم 
می گفتند که، با این وضعیت رد 
صلاحیت ها و شرایط حاکم، شایسته 
سالاری به محاق رفته است

استان خراسان رضوی در گزارش گروه بندی عملکرد شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
اســتان ها که از سوی وزارت کشور منتشر شــد، رتبه اول در ســال 13۹8 را به خود اختصاص داد. در 
گزارش عملکرد شوراهای استانی گفت وگوی دولت و بخش خصوصی در سال 13۹8، بررسی عملکرد 
اســتان ها نشان می دهد خراســان رضوی در کنار 5 استان اصفهان، البرز، بوشهر، تهران و خوزستان در 
خصوص شاخص تعداد و رسمیت جلسات از امتیاز بالاتری برخوردار است.همچنین از نظر میزان حضور 
استاندار و طرح موضوعات اقتصادی مرتبط با محیط کسب و کار و اقدامات کارشناسی، خراسان رضوی 
به همراه استان های مرکزی و خوزستان بیش ترین امتیاز را کسب کرده است.از سوی دیگر در ارتباط با 

استقرار سامانه های نظرخواهی و دستور جلساتی که مرجع طرح آن تشکل های اقتصادی است، خراسان 
رضوی، تهران و خوزستان از بالاترین امتیاز برخوردار هستند.ارایه مستندات به دبیرخانه مرکزی)شورای 
ملی گفت وگوی دولت و بخش خصوصی( و سایر ارتباطات و مکاتبات، شاخص دیگری است که خراسان 
رضوی، تهران، خوزستان و کرمان در صدر آن قرار گرفته اند.لازم به ذکر است ارزیابی عملکرد استان ها 
بر اساس شاخص های مورد توافق وزارت کشور با اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران صورت 
گرفته و بر اساس آن خراسان رضوی در گزارش گروه بندی عملکرد شورای گفت وگوی دولت و بخش 

خصوصی استان ها، رتبه اول در سال 13۹8 را به خود اختصاص داده است

رتبه اول خراسان رضوی 
در گروه بندی عملکرد 
شورای گفت وگوی دولت 
و بخش خصوصی
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حواشی اولین جلسه رسمی مجلس یازدهم
قاضی زاده بر صندلی ریاست نشست

مجلس یازدهم در اولین جلســه رسمی خود سه رئیس داشت. قالیباف زنگ آغاز را زد، 
قاضی زاده ادامه داد و نیکزاد زنگ پایان جلسه علنی مجلس را.

اولین هیات رئیســه مجلس یازدهم امروز اداره جلسه را به عهده داشتند اما نکته جالب 
و کم ســابقه این بود که در اولین جلسه ســه نفر بر صندلی ریاست نشستند.  در حالی 
که ســاعت حدودا 8 و 15 دقیقه  محمدباقر قالیباف زنگ آغاز جلســه را به صدا درآورد 
اما دو ســاعت بعد امیر حسین قاضی زاده هاشمی نائب رئیس اول مجلس اداره جلسه را 
به عهده گرفت اما او هم تا پایان جلســه ماندگار نشد و بعد از گذشت ساعتی ریاست را 

به علی نیکزاد سپرد. 
این اتفاق در حالی رخ می دهد که در ادوار گذشــته تنها در صورتی این اتفاق رخ می داد 
که دســتورکار بسیار فشرده بود اما گویا هیات رئیسه در اولین روز خواسته است هر سه 

نفر رئیس و نواب طعم ریاست مجلس را بچشند. 
اولین تخلف هیات رئیسه 

طبق آئین نامه داخلی مجلس شــورای اســلامی هر جلســه باید 4 ساعت باشد و اگر 
نمایندگان بخواهند جلســه را ادامه بدهند باید بــرای آن رای گیری کنند با وجود این 
جلســه علنی امروز که حدودا ساعت 8 و 5 دقیقه صبح آغاز شده بود تا 1۲ و 40 دقیقه 
ادامه پیدا کرد. البته برخی اعضای هیات رئیسه با صدای آرام این موضوع را به یکدیگر 
تذکر می دادند اما علی نیکزاد زنگ پایان جلسه را وقتی به صدا درآورد که نزدیک به نیم 

ساعت از وقت قانونی مجلس گذشته بود.
بی نظمی جدیدالورودها

باتوجه به اینکه بررســی اعتبارنامه اهالی مجلس یازدهم اولین دستورکار بهارستانی ها 
بود و انتظار می رفت حواشــی زیادی در این رابطه وجود داشــته باشد اما حاشیه ای که 
دامن این جلســه را گرفت موضوع عدم رعایت نظم جلســه بود. تذکری که دائما میان 
هیات رئیســه و نمایندگان رد و بدل می شــد و هر چند دقیقه یکبار محمدباقر قالیباف 
موضوع نشست بر روی صندلی ها و رعایت سکوت و نظم را یادآور می شد اما گویا گوش 

نمایندگان جدیدالورود چندان بدهکار نبود و باز رویه قبل ادامه پیدا می کرد.
بی نظمی در مجلــس آنقد وضعیت بحرانی به خود گرفت که حتی وقتی امیرحســین 
قاضی زاده نماینده مشــهد و نائب رئیس مجلس یازدهم برای اولین بار ریاست جلسه را 
در غیاب قالیباف به عهده گرفت ناچار شــد بارها و بارها در این رابطه تذکر دهد و چند 
کنایه ای هم از سوی نمایندگان درباره ضعف در اداره جلسه گوش کند و حتی یکبار هم 
از هیات رئیسه خطاب به نمایندگان اعلام شد نمی خواهیم اسم نماینده ای را مطرح کنیم 

لطفا بر روی صندلی های خود بنشینید.
تذکر به دبیران 

از آنجا که این تذکرات یکطرفه نبو و نمایندگان هم خطاب به هیات رئیسه اداره صحیح 
جلسه را تذکر می دادند محمدرضا دشتی نماینده مردم اردکان گفت: مجلس یازدهم باید 
بسیار متفاوت از دیگر مجالس باشد، بنابراین از هیات رئیسه می خواهیم تا اهتمام ویژه 

ای نسبت به برقراری نظم در جلسات داشته باشند.
امیرحسین قاضی زاده هاشمی نایب رئیس اول مجلس که ریاست جلسه علنی را برعهده 
داشت، در پاسخ به این تذکر گفت: این تذکر وارد است و از همکاران خواهش می کنم 
تا در زمان برگزاری جلســات علنی و ایراد نطق و همچنین اظهارات مخالفان و موافقان 

یک دستور نشسته و نظرات را گوش دهند تا با یک آرامشی به تصمیم نهایی برسند.
او تاکید کرد: همچنین از دبیران مربوطه و مســئول برقراری نظم می خواهم تا به این 

موضوع ورود کرده و نمایندگان بر صندلی های خود بنشینند.
معمای جلسه شبانه هیات رئیسه و کمیسیون آئین نامه 

 ولی اســماعیلی در تذکری شفاهی در  جلسه علنی امروز مجلس شورای اسلامی بیان 
کرد: شب گذشته هیات رییسه مجلس، جلسه ای را در رابطه با کمیسیون آیین نامه داخلی 
مجلس شورای اسلامی برگزار کرده است. لطفا در این زمینه ابهام زدایی کنید تا شبهه ای 

در ذهن مردم و نمایندگان باقی نماند.
وی در تذکر دیگر بیان کرد: بنده از صحبت های آقای قالیباف تشــکر می کنم اما هدف 
اصلی مجلس یازدهم باید آوردن مجلس شــورای اسلامی به راس امور باشد. متاسفانه 
مجلس امروز در راس امور نیســت و مشکلات معیشتی و فرهنگی جامعه نیز به این باز 
می گردد که مجلس شورای اسلامی در راس امور قرار ندارد. از هیات رییسه انتظار داریم 
تا مجلس را به  راس امور بازگرداند چرا که واقعا حال مردم خوب نیســت.  امیرحســین 
قاضی زاده هاشــمی که اداره جلســه علنی را برعهده داشت، در پاسخ به تذکر وی بیان 
کرد: ما جلسه مشــترکی بین هیات رییسه و کمیسیون آیین نامه داخلی مجلس شورای 
اســلامی برگزار کردیم و دستورالعمل هایی مورد بحث قرار گرفت و مصوباتی داشت که 
ان شــاءالله اعلام خواهد شد. همچنین بازگرداندن مجلس به راس امور نیازمند تغییر در 
رویکردها و فرآیندهاست که نیازمند یک عزم جمعی می باشد که تبلور آن باید در اصلاح 

آیین نامه مجلس شورای اسلامی باشد.

دستورکار فراکسیون زنان مجلس یازدهم
پیگیری لایحه تامین امنیت بانوان در برابر 

خشونت
نماینده مردم نیشــابور در مجلس یازدهم، از اجرای برنامه ها و تحقق اهداف نمایندگان 
زن فعال در مجلس دهم به عنوان برنامه های خود جهت اداره فراکســیون زنان مجلس 
یازدهم در سمت ریاست یاد کرد.هاجر چنارانی به عنوان کاندیدای انتخابات هیات رییسه 
فراکســیون زنان مجلس یازدهم در تشریح برنامه های خود جهت اداره این فراکسیون، 
گفت: این نشست روز سه شنبه 13خردادماه برگزار می شود و هدف اصلی از اینکه در این 

انتخابات کاندیدا شدم، این است که فردی باتجربه در حوزه پارلمان وارد میدان شود.
اولویت های فراکسیون زنان مجلس یازدهم

نماینده مردم نیشــابور و فیروزه در مجلس شورای اسلامی، در بیان مواردی که باید در 
اولویت دستورکار فراکســیون زنان مجلس یازدهم قرار گیرد، ادامه داد: این فراکسیون 
باید همچون مجلس دهم در راســتای اجرای قانون برنامه ششــم توسعه فعالیت کند و 
رونــد اجرای برنامه هایی در حوزه زنان و خانواده که توســط وزرا در نشســت های این 

فراکسیون ارائه شده بود، پیگیری کند.
وی تصریح کرد: در این دوره از فعالیت فراکســیون زنان باید بر اساس شرایطی که در 
پی قتل رومینا دختر 14 ســاله تالشی در کشور ایجاد شده است، روند بررسی و تصویب 
لایحه تامین امنیت بانوان در برابر خشــونت که دولت نیــز تمام تلاش خود را در این 
زمینه بکار گرفته اســت، تسریع شود، همچنین لازم اســت طرح کودک همسری نیز 

پیگیری شود.
فراکسیون زنان مجلس یازدهم باید تداوم بخش برنامه های نمایندگان زن 

مجلس دهم باشد
چنارانی یادآور شــد: فعالیت های فراکســیون زنان باید به گونه ای باشد که باعث ایجاد 
شکاف بین فراکسیون زنان مجلس دهم و یازدهم نشود و در جهت تخریب اعضای دوره 
قبل این فراکسیون اظهارنظر نشود، چرا که آنها زحمات بسیاری در جهت بهبود وضعیت 

زنان و دختران کشورکشیدند که نباید فراموش کرد.
نماینده مردم نیشــابور در یازدهمین دوره مجلس شــورای اســلامی تاکید کرد: اعمال 
سهمیه 30 درصدی زنان برای تصدی در سمت های مدیریتی در بخش صف و ستاد از 
دیگر اقدامات ارزشــمند مجلس یازدهم بود که باید در این دوره از مجلس پیگیری شود 
تا بر اســاس شایسته ســالاری زنان صورت گرفته و از ظرفیت این قشر در سطح کلان 

مدیریتی استفاده شود.

خبر

جنجال نماینده مردم سبزوار در آغاز به کار مجلس یازدهم

شعری نسرائیم که در قافیه اش گیر کنیم
نگرانی عنابستانی درخصوص حقوق و اجاره خانه خود!

سـرویس سیاسـی / مجلس یازدهم 
هنـوز شـروع نشده اسـت جنجال هایش از 
راه رسـید. شـاید یکـی از پربازتاب تریـن 
اتفاقـات شـروعی ایـن مجلـس را بتـوان 
بـه نـام نماینـده سـبزوار ثبـت کـرد کـه 
در توئیتـی از میـزان هزینـه ای کـه بـرای 
پرداخـت  نماینـدگان  مسـکن  اجـاره 
می شـود گلایـه کرده بـود و همیـن توئیت 
واکنش هـای بسـیاری را در پـی داشـت.
امـروز، شـایان ذکـر  بـه گـزارش صبـح 
اسـت عنابسـتانی در شـرایطی بـه هزینـه 
مسـکن  اجـاره  تومانـی  میلیـون  پنـج 
نماینـدگان معتـرض شـده اسـت کـه این 
حقـوق  از  بیشـتر  برابـر  دو  حـدود  مبلـغ 
تعییـن شـده بـرای کارگرانـی اسـت کـه 
بایـد بـا دو میلیـون و پانصـد هـزار تومان 
تمـام مخارج یـک ماه زندگـی را بپردازند.
 واکنـش هـا بـه اظهـارات علـی اصغـر 
کـه  شـد  شـروع  آنجایـی  از  عنابسـتانی 
وی بـه توییـت  یکـی دیگـر از نمایندگان 

داد.  پاسـخ  یازدهـم  منتخـب مجلـس 
از  توییتـی  در  نیاسـر  شـریعتی  مالـک 
نمایندگانـی کـه بـه مبلـغ کمـک هزینـه 
اجـاره منزل توسـط مجلس نیـازی ندارند، 
یـک  در  را  مذکـور  مبلـغ  بـود  خواسـته 
صنـدوق بـرای ازدواج، اشـتغال و مسـکن 

جوانـان تجمیـع کننـد.
وی  درادامـه نوشـت:  طبق آنچه شـفاهی 
گفتنـد، هـر نماینـده میتوانـد هرمـاه مبلغ 
اجـاره  هزینـه  بـرای  تومـان  11میلیـون 
مسـکن )قابـل افزایـش سـالانه( دریافت 
بصـورت  یکجـا  را  آن  مـاه   48 یـا  کنـد 
بـدون  و  )ثابـت  »بلاعـوض«  ودیعـه 
گفتنـد  البتـه  نمایـد.  دریافـت  افزایـش( 
مبلـغ نهایـی بـرای اجرایـی شـدن باید به 
تصویـب هیـات رییسـه  مجلـس یازدهم 

. سد بر
بـه  پاسـخ  در  عنابسـتانی  اصغـر  علـی 
وی نوشـت: فقـط سـی نماینـده مجلـس 
از  کـه  ،نمایندگانـی  هسـتند  تهرانـی 
بـه مسـکن  نیـاز  آینـد  شهرسـتانها مـی 
مناسـب دارنـد. شـعری نسـرائیم کـه در 

کنیـم. گیـر  اش  قافیـه 
ایـن توییـت وی زمینه سـاز واکنش های 

بسـیاری در فضای توییتر شـد. 
از  یکـی  بـه  دیگـری  توییـت  در  وی 
کاربـران پاسـخ داد: متاسـفانه در کشـور 
مـا سیاسـتهای اقتصادی و خاصه مسـکن 
آنقـدر اوضـاع را آشـفته کـرده که بـا تمام 
حداکثـر  مـاه  در  نماینـده  یـک  حقـوق 
میشـه اجـاره خانـه پرداخت کـرد و الباقی 
نیازهـای زندگـی میمانـد روی هـوا....!!!!
عنابسـتانی در پاسـخ بـه کاربری کـه از او 
خواسـته بـود حوالـی خیابـان جمهـوری و 
پاسـتور و بهارسـتان سـاکن شـود نوشـته 
پوپولیسـتی  شـعارهای  از  کمـی  اسـت: 
فاصلـه بگیـر برادرجـان! نماینـده ملـت را 
رهـا  بـدون مسـکن  تهـران  در  نمیتـوان 
انتظـار داشـت بـه فکـر اصـلاح  کـرد و 
ریـل  و  اقتصـاد  و  کشـور  مسـایل کلان 
گـذاری صحیـح امـور و نظـارت بـر دولت 
قاعدتـا  البتـه  و  باشـد  گسـیخته  لجـام 
و...هـم اشـرافیت  نفـوذ  مواظـب   بایـد 

 بود.
وی در توییـت دیگـری خطـاب به سـوال 
یـک کاربـر که پرسـیده مسـکن مناسـب 
از نظـر شـما چیسـت، پاسـخ داده اسـت: 
»یعنـی مسـکن مناسـب!!! توضیـح لازم 
نـداره اخـوی ! کسـی کـه قـراره وظیفـه 
انجـام  درسـتی  بـه  رو  ملـت  نمایندگـی 
بـده نبایـد گرفتـار اجـاره خانـه و...باشـه 
! آنچیـزی کـه گفتـه میشـود مجلـس در 
نظـر گرفتـه بـرای اجـاره یـک آپارتمـان 
صدمتـری در مناطـق متوسـط بـه پاییـن 

تهـران هـم کافـی نیسـت.«
حقوق نماینده ها چقدر است

شناسـایی  راه  تابنـاک،  از  نقـل  بـه 
اطلاعـات مربـوط بـه پرداختـی حقـوق و 
بـود.  پرپیچ وخـم  مجلـس  دسـتمزدهای 
مدیریـت  قانـون  مـاده ۲۹  گرچـه طبـق 
دسـتگاه های  تمامـی  کشـوری  خدمـات 
اجرائـی بایـد دریافتی هـا و پرداختی هـای 
تمامـی کارکنـان را روی سـامانه ماده ۲۹ 
حقـوق کارمنـدان ثبـت کنند امـا آن چنان 
کـه رئیـس سـازمان امـور اسـتخدامی به 
مـا اطـلاع داد، بسـیاری از دسـتگاه ها از 
جملـه مجلس شـورای اسـلامی هنـوز به 

ایـن سـامانه ملحـق نشـده اند.
بـرای دریافـت اطلاعات بیشـتر به سـراغ 
برخـی از نماینـدگان مجلـس رفتیـم و از 
آنهـا خواسـتیم فیـش حقوقـی خودشـان 
را در اختیـار مـا قـرار دهنـد. چندنفـری از 
نماینـدگان کـه بـا آنهـا صحبـت کردیـم، 
گفتنـد قسـمت امـور اداری و مالی مجلس 

بـه آنهـا فیـش حقوقـی ارائـه نمی کند.
بـه سـراغ کارپـردازان مجلس کـه وظیفه 
بودجـه  ردیف هـای  تعییـن  و  شناسـایی 
مجلـس را دارنـد، رفتیـم و همچنین ناظر 
امـور مالـی مجلـس. همچنیـن برخـی از 
نماینـدگان مجلـس اطلاعاتـی از میـزان 
دریافتی هـای ماهانـه خـود را در اختیـار ما 
گذاشـتند. )اعـدادی کـه در ادامـه می آید، 
از  رسـمی  دریافتی هـای  شـامل  فقـط 

طریـق امـور اداری و مالـی مجلـس بـه 
نماینـدگان اسـت(

مجمـوع پرداختی به یـک نماینده مجلس 
تمامـی  می شـود؛  تشـکیل  بخـش  دو  از 
نماینـدگان مجلـس یـک جقـوق ماهانـه 
دیگـر  یک دریافتـی  و  می کننـد  دریافـت 
نیـز بـه جـز حقـوق ماهانـه بـرای سـایر 

دارنـد. هزینه هایشـان 
حقـوق ماهانـه سـال گذشـته نماینـدگان 
مجلـس ۹میلیون و ۲80 هـزار تومان بود و 

امسـال، میـزان حقـوق ماهانه مجلسـی ها 
بـه 11میلیـون و ۶00 هـزار تومان رسـیده 
اسـت. تمامـی نماینـدگان مجلـس اعم از 
هیئـت رئیسـه و سـایر نماینـدگان حقـوق 
و  می کننـد  دریافـت  یکسـانی  ماهانـه 
تفاوتـی در میـزان حقـوق ماهانـه ندارنـد.

امـا بخـش دوم دریافتی نماینـدگان تحت 
عنـوان ردیف هـای دیگـری به آنهـا تعلق 

می گیـرد؛ هزینـه ایاب و ذهاب، اسـتخدام 
منشـی، اجاره دفتر، اجاره منـزل در تهران 
و قبـض موبایـل. نماینـدگان مجلـس بـا 
توجـه بـه تعـداد دفاترشـان عـدد متفاوتی 
را بـرای پرداخـت هزینـه دفاتـر دریافـت 

می کننـد.
پرداخـت  بـرای  مجلـس  نماینـده  یـک 
هزینـه دفاتـر مبلـغ سـه میلیـون تومـان 
اگـر  حـالا  می کنـد.  دریافـت  ماهانـه 
از  یـا  دولتـی  اماکـن  از  هـم  نماینـده ای 
ملـک شـخصی خـود بـه عنـوان محـل 
هزینـه  کنـد،  اسـتفاده  نمایندگـی  دفتـر 
ماهانـه اجـاره دفتـر را از مجلـس دریافت 
می کنـد. میـزان دریافتـی هـم کـه بـرای 
اسـتخدام سـه نیـروی کار به هـر نماینده 
تعلـق می گیـرد، ۹ میلیـون تومـان اسـت.
در اینجـا هـم ممکن اسـت نماینـدگان به 
اصطـلاح کار بـه صـرف اقتصـادی انجام 
دهنـد. مثـلا بـه جـای سـه نیـرو، فقـط 
یـک نفـر را اسـتخدام کننـد یـا بـه جـای 
پرداخـت حقـوق ماهانـه ۹میلیون تومانـی 
بـه کارکنان شـخصی خـود، حقوقی کمتر 
پرداخـت کننـد و مابه التفـاوت هـر کـدام 
باقـی  در حسـاب شخصی شـان  اینهـا  از 

. ند بما
اجاره ماهانه پنج میلیون تومانی

نماینـدگان مجلس برای اقامـت در تهران 
پنج میلیون تومانـی  ماهانـه  اجـاره  هـم 
دریافـت می کننـد. ایـن مبلـغ بـه حسـاب 
و  می شـود  واریـز  نماینـدگان  تمامـی 
افـرادی هـم کـه سـاکن تهـران هسـتند، 
منـزل  اجـاره  هزینـه  تأمیـن  مزایـای  از 
بهره منـد هسـتند. همچنیـن هـر نماینـده 
ماهانـه مبلغ دومیلیـون و ۲00 تومان برای 
هزینه هـای ایـاب و ذهـاب خـود دریافـت 
دسـتگاه  یـک  جـز  بـه  ایـن  می کنـد. 
بنزینـی  سـهمیه  و  پژوپـارس  خـودروی 

اسـت کـه در اختیـار تمامـی نماینـدگان 
مجلـس بـرای رفت وآمـد قـرار داده شـده 

. ست ا
راننـده خـودرو  ماهانـه  پرداخـت حقـوق 
امـا از طریـق امـور مالی مجلـس به طور 
جداگانـه ماننـد سـایر کارکنـان مجلـس 
هزینـه ای  سـبد  در  و  می شـود  انجـام 
نماینـدگان مجلـس جا داده نمی شـود. به 
جـز این مـوارد ماهانـه بیـن ۲00 تا 400 
هـزار تومـان هـم بـرای پرداخـت قبـض 
موبایـل به حسـاب هر کـدام از نمایندگان 

مجلـس واریـز می شـود.
نماینـدگان  از  کـدام  هـر  مجمـوع  در 
مجلـس بـه جـز حقـوق ماهانه، بیـن 1۹ 
پرداخـت  بابـت  تومـان  میلیـون   ۲۲ تـا 
هزینه هـای جـاری و مـواردی کـه در بالا 

می کننـد. دریافـت  شـد،  اشـاره 
مجلـس  نماینـده  هـر  دیگـر  تعبیـر  بـه 
پرداخـت  و  ماهانـه  حقـوق  محـل  دو  از 
 34 تـا   31 بیـن  ماهانـه  هزینه هـا، 
میلیـون و در مجمـوع امسـال بیـن 3۷۲ 
 تـا 408میلیـون تومـان دریافتـی خواهـد 

داشت.

نماینده مردم چناران در مجلس شورای اسلامی، گفت: 
مجلــس یازدهم برای بهبود وضعیت کشــور بر تعامل 
و همــکاری بنا دارد اما در برابــر عربده های خارجی و 
وادادگی هــای عناصر خود فروخته غرب گرا و غرب گدا 

داخلی کوتاه نمی آید.
حســین عباس زاده امامــی نماینده مــردم چناران در 
مجلس شــورای اســلامی در نطق میان دســتور خود 
در نشســت علنی روز ) یکشــنبه 11 خردادماه( صحن 
مجلس شــورای اسلامی ضمن تشــکر از اعتماد مردم 
حــوزه انتخابیه خود ، گفت: چنــدی پیش مقام معظم 
رهبری فرمودند خرمشهرها در پیش است نه در میدان 
جنــگ نظامی بلکه در میدانی کــه از جنگ نظامی نیز 

سخت تر است.
این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: 
در نظام مقدس جمهوری اسلامی و در رکاب ولایت هر 
روز باید در آماده باش کامل بود یکی از آن خرمشهرها 
سنگر مجلس شورای اسلامی است که به فرمایش امام 
خمینی)ره( عصاره فضایل ملت و در راس امور قرار دارد.
وی بــا بیان اینکــه پایه های کرســی های مجلس بر 
قطرات خون شــهیدان گذاشته شــده و خرمشهرها را 
باید با فرمانــده فتح کرد، افزود: افتخــار داریم که در 
هشــتم خرداد برادری از جنس خاکریز و فرمانده ای از 
جنس سلیمانی را برای ریاست مجلس شورای اسلامی 

انتخاب کردیم.
عباس زاده امامی با اشــاره به اینکه یک چله از انقلاب 
شــکوهمند اسلامی گذشــت و با تمام فراز و فرودها و 
گمان های باطل دشــمنان قســم خورده نظام ،انقلاب 
مقتدرانه قدم به دهه پنجم حیات خود گذاشــته است، 
ادامــه داد: از ابتدای انقلاب تاکنون علی رغم کســب 
فرصت ها، افتخارات و دســتاوردهای چشــمگیر خیره 
کننده متاســفانه تهدیدها و چالش های نیز در پیش رو 

داشته ایم.
نماینــده مردم چناران در مجلس شــورای اســلامی، 
گفت: در کنار تمامی پیشــرفت های غرور آفرین انهدام 

پهپاد آمریکایی، ساخت موشــک های دوربرد، موشک 
بــاران پایگاه هــای آمریکایی در عــراق، توقیف نفت 
کش انگلیســی تحت اسکورت ناوچه جنگی بریتانیایی، 
پرتاب ماهواره چند منظوره نور، اعزام و پهلوگیری نفت 
کش های ایرانی در بنادر ونزوئلا درحالی که پرچم ایران 
بــا اقتدار بر فراز آنها در اهتزاز بود و آمریکا جرات نفس 
کشــیدن نداشت تنها گوشه ای از افتخاراتی است که به 
برکت انقلاب و خون  شــهدا عزیز عزتمندانه نصیب ما 
شده است.این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، 
افزود: با تمام خیزش های شــگرف متاســفانه به دلیل 
برخی ســومدیریت ها به فرموده مقام معظم رهبری در 
باب اقتصاد علاوه بر مشــکلات عمده مشــهود نمره 
مطلوبی در باب عدالت به دســت نیاورده ایم و در زمینه 
مبارزه با فســاد هنوز کمیت ما لنگ است همچنین در 
خصوص بهبود معیشــت مردم هزار راه نرفته در پیش 
داریم.وی، ادامه داد: در چندین ســال گذشــته بعضی 
رفتــار خیانت گونه برخی افراد مرفه بی درد با خوی پلید 
اشرافی گری خسارتی به کشور وارد ساخته که نمی توان 

آنها را جبران کرد الا به روزگاران.
عباس زاده امامــی، تصریح کرد: مــا نمایندگان ملت 
از ریاســت قوه قضائیه انتظار داریم عــلاوه بر برخورد 

جدی با مفســدان و کســانی که به غارت اموال ملت 
دســت زده اند اکتفا نکرده، بلکه زمینه برگشت اموال و 
ثروت های نامشــروع آنها را نیز به صاحبان حقیقی و یا 

بیت المال فراهم کند.
نماینده مردم چناران در مجلس شورای اسلامی ، افزود: 
با اصل خصوصی ســازی مشــکل نداریم اما موضوع 
واگذاری پتروشیمی غرب کشور، کشت و صنعت هفت 
تپه، شرکت ماشین سازی تبریز و ابطال فروش شرکت 
کشــت و صنعت مغان نشــانه عمق فساد در خصوصی 
سازی است که باید با قاطعیت تمام در مقابل آن ایستاد.

این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: 
تا زمانی که در وزارت نفت تفکر مســئولان معطوف به 
خام فروشی، عدم شــفافیت و وابستگی صرف به نفت 
باشــد نه اشتغال سامان می گیرد و نه کشور بوی جهش 
تولید را استشــمام می کند. برخی دولتمردان باید پاسخ 
این اشــتباه و خســارت را بدهند که چرا با چشم امید 
داشــتن به روابط اقتصادی با آمریــکا و اروپا روابط  با 
شــرکای ســنتی مانند چین، هند، پاکســتان و روسیه 
مخــدوش گردید.وی با تاکید بــر اینکه این مجلس در 
برابر با فســاد بدون هیچ گونه ملاحظه کاری ایستادگی 
می کند، عنوان کرد: فساد مانند اختاپوسی به جان نظام 

و کشــور افتاده و علی رغم وجود مسئولان پاکدست و 
ســالم متاسفانه در بدنه ســه قوه نیز رخنه کرده و بعد 
از گذشــته دو دهه از فرمان هشت ماده ای مقام معظم 
رهبری همچنان شاهد فساد روز افزون و بعضا سازمان 
یافته در بخش های مختلف اقتصادی و اداری کشــور 
هســتیم.عباس زاده امامی با اشاره به اینکه جای خالی 
فراکســیون مبارزه با فســاد در ادوار مجلس محسوس 
است و من مصمم به تشکیل فراکسیون مبارزه با فساد 
در این مجلس هستم و از دغدغه مندان کمک می طلبم، 
افزود: مقام معظم رهبری و مردم ایران نگاهش متفاوت 
بــه مجلس یازدهم دارند و انتظارات آنها از این مجلس 

فراتر از مجالس قبل است.  
نماینده مردم چناران در مجلس شورای اسلامی با بیان 
اینکه قوای سه گانه باید به خواسته مقام معظم رهبری 
جامه عمل بپوشــانند و چالش های پیش روی فرهنگ، 
اقتصاد و معیشت را برطرف کنند، گفت: مجلس یازدهم 
برای بهبود وضعیت کشور بر تعامل و همکاری بنا دارد 
اما در برابر عربده های خارجــی و وادادگی های عناصر 
خود فروخته غرب گرا و غرب گدا داخلی کوتاه نمی آید.

وی عنوان کرد: در حــوزه انتخابیه  من کارهای ناتمام 
و بــه زمین مانده ای وجود دارد که همت مســئولین را 
می طلبدازجمله تســریع در تکمیل پــروژه قطار برقی 
مشــهد - گلبهار – چنــاران، تکمیل آزادراه مشــهد-

چناران-قوچــان، ارتقاع گلبهار کــه مصوبه دولت دهم 
و قول هــای دولت یازدهم و دوازدهــم را دارد، تکمیل 
بیمارســتان گلبهار، بزرگراه طرقبه-شــاندیز-گلمکان، 
ترافیک طرقبه و تامین آب شــرب روستاها و شهرهای 

همجوار کلان شهرها.
نماینده مردم چناران در مجلس شورای اسلامی در پایان 
با تاکید بر اینکه دو گروه بازنشســتگان و کارآفرینان به 
عنوان مجاهدان خط مقدیم تولید و اشــتغال باید مورد 
حمایت قرار بگیرند، خاطرنشــان کرد: آموزش ســنگ 
بنای جامعه اســت عدم اعمال بیــش از یک بار برای 

فرهنگیان سد راه نخبه پروری است.

اولین نطق نماینده جدیدالورود چناران در مجلس

مجلس در برابر عربده های خارجی کوتاه نمی آید

عنابستانی: کسی که 

قراره وظیفه نمایندگی ملت 

رو به درستی انجام بده نباید 

گرفتار اجاره خانه و...باشه 

! آنچیزی که گفته میشود 

مجلس در نظر گرفته برای 

اجاره یک آپارتمان صدمتری 

در مناطق متوسط به پایین 

تهران هم کافی نیست

نمایندگان مجلس برای 
اقامت در تهران هم اجاره 
ماهانه پنج میلیون تومانی دریافت 
می کنند. این مبلغ به حساب 
تمامی نمایندگان واریز می شود 
و افرادی هم که ساکن تهران 
هستند، از مزایای تأمین هزینه 
اجاره منزل بهره مند هستند. 
همچنین هر نماینده ماهانه مبلغ 
دومیلیون و 200 تومان برای 
هزینه های ایاب و ذهاب خود 
دریافت می کند. این به جز یک 
دستگاه خودروی پژوپارس و 
سهمیه بنزینی است که در اختیار 
تمامی نمایندگان مجلس برای 
رفت وآمد قرار داده شده است

به تعبیر دیگر هر 
نماینده مجلس از دو محل 
حقوق ماهانه و پرداخت 
هزینه ها، ماهانه بین 
3۱ تا 34 میلیون و در 
مجموع امسال بین 3۷2 
تا 40۸میلیون تومان 
دریافتی خواهد داشت
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رئیس ســازمان نهضت سوادآموزی با بیان اینکه ســوادآموزان هم حضوری 
امتحــان می دهند گفت: طبق برنامه ریزی ها آزمون ها را می توان از تیرماه به 
بعد برگزار کرد. به نقل از ایسنا، شاپور محمدزاده درباره زمان برگزاری آزمون 
استخدامی آموزش دهندگان نهضت سوادآموزی اظهار کرد: ستاد کرونا اعلام 
می کند؛ اما قاعده این است که تیرماه این آزمون را برگزار کنیم.وی افزود: ثبت 
نام تکمیل شــده و ۲4 هزار نفر در این آزمون شرکت می کنند.رئیس سازمان 
نهضت سوادآموزی با بیان اینکه امید است آموزش دهنده های نهضت از این 

فرصت کرونایی برای مطالعات بیشتر استفاده کنند گفت: هم سازمان نهضت 
سوادآموزی و هم جهاددانشگاهی دروس و منابع اختصاصی و عمومی را برای 
مطالعه روی ســایت قرار داده ایم که متقاضیان می توانند آن را مطالعه کنند.

محمدزاده افزود: هر کدام از شرکت کنندگان اگر 50 درصد نمره را کسب کنند 
اســتخدام می شوند. این استخدام، مصاحبه و گزینش ندارد و فعلا فقط شامل 
قبولی در آزمون است. پذیرفته شدگان به دانشگاه فرهنگیان معرفی می شوند و 
آموزش های مهارتی را می گذرانند و سپس جذب آموزش و پرورش می شوند.

برگزاری آزمون 
سواد آموزی از تیرماه 
به بعد

بهره مندی ۱۳ هزار و 800 نفر از اتباع 
خارجی از خدمات بیمه سلامت

سرپرســت بیمه ســلامت خراســان رضوی گفت: 13 هزار و 800 نفراز اتباع 
خارجی از خدمات بیمه سلامت در این استان استفاده می کنند.

به گزارش صبح امروز، علیرضا رمزی با اعلام اینکه 13 هزار و 800 نفر از اتباع 
خارجی در استان خراسان رضوی از خدمات بیمه ای بیمه سلامت استان بهره 
مند هســتند گفت: از این تعداد 13 هزار و 548 نفر آســیب پذیر ، ۶۶ نفر غیر 

آسیب پذیر48 نفر هم خاص هستند.
سرپرست بیمه سلامت خراســان رضوی افزود: با توجه به امضای تفاهم نامه 
بین سازمان بیمه سلامت ایران، اداره کل امور اتباع و مهاجرین خارجی وزارت 
کشــور ایران و کمیساریای عالی سازمان ملل متحد در امور پناهندگان، صدور 
و تمدید دفترچه بیمه ســلامت برای پناهندگان دارنده مدارک آمایش معتبر از 
ابتدای فروردین ماه در سراسر کشور آغاز شده است. وی تصریح کرد: براساس 
مفاد این تفاهم نامه تعداد 100 هزار نفر از افراد و گروه های آسیب پذیر پناهنده 
به صورت رایگان دفترچه بیمه ســلامت دریافت می کنند و ســایر پناهندگان 
متقاضــی نیز با پرداخت حق بیمه مصوب می توانند از خدمات بیمه ســلامت 

بهره مند شوند.
رمزی تاکید کرد: مدت اعتبار دفترچه های صادر شــده یک ســال و از تاریخ 
۶ اســفند ۹8 تا ۶ اســفند ۹۶ است، در ســال جاری نیز 18 هزار نفر از افراد و 
گروه های آسیب پذیر در استان خراسان رضوی مشمول دریافت بیمه سلامت 

رایگان شده اند.
سرپرســت بیمه سلامت خراسان رضوی اظهار داشــت: اتباع خارجی در قالب 
سه دسته آسیب پذیر، غیر آسیب پذیر و خاص خدمات بیمه سلامت را دریافت 

می کنند._
وی از راه اندازی ســامانه استعلام بیمه سلامت اتباع خارجی به منظور کاهش 
ترددهای غیر ضروری آنان در اســتان خراســان رضوی همزمان با کشور خبر 
داد و افزود: اتباع خارجه ســاکن در استان خراسان رضوی می توانند با مراجعه 
atba . khorasan . ir  به ســایت اداره کل اتباع خراســان رضوی به آدرس
در بخش استعلام بیمه سلامت مشمولیت بیمه ای خود را مشاهده می کنند.

سرپرست اداره کل بیمه سلامت خراسان رضوی گفت: صدور و تمدید دفترچه 
بیمه ســلامت برای پناهندگان دارای کارت امایش معتبر از طریق دفاتر کفالت 

تا پایان سالجاری در استان فراهم شده است.
وی گفت: پوشــش بیمه ای ســازمان بیمه سلامت ایران برای اتباع خارجی از 
سال 13۹4 در خراسان رضوی وهمزمان با کشور بدنبال امضای تفاهمنامه سه 

جانبه ای آغاز شده است.
رمزی تصریح کرد: این تفاهمنامه که هر ســاله تمدید می شــود، بین سازمان 
بیمه سلامت ایران، اداره کل امور اتباع و مهاجرین خارجی وزارت کشور ایران 

و کمیساریای عالی سازمان ملل متحد در امور پناهندگان به امضاء می رسد.

اتصال روستاهای حاشیه ای مشهد 
به شبکه آب شهری

بخشــدار مرکزی مشهد گفت: روستاهای پرجمعیت و دارای مشکل تامین آب 
شرب در حاشیه این کلانشهر به شبکه آب شهری متصل می شوند. 

به نقل از ایرنا، ابوطالب سرابیان افزود: با توجه به اینکه شرکت آب و فاضلاب 
روســتایی مشهد در شرکت آب و فاضلاب شــهری ادغام شد و شرکت آب و 
فاضلاب مشهد شــکل گرفته است، روســتاهای دارای مشکل کمبود آب در 

حاشیه این شهر به شبکه آب شهری متصل می شوند.
وی ادامه داد: سیاســت مدیران شــرکت آب و فاضلاب مشهد این است که بر 
اساس اولویت ها مشکل آب روستاهای حاشیه مشهد را بر طرف کنند و در این 
راستا مشکل آب شرب روستاهای پرجمعیت مانند همت آباد و گرجی در حاشیه 

مشهد رفع خواهد شد.  
بخشــدار مرکزی مشهد گفت: مشکل اصلی آب روستایی این بود که اعتبارات 
اندکی برای تامین شــبکه و زیرســاخت های آب شرب مناطق زیرپوشش خود 
داشــت اما با الحاق روستاها به شرکت آب و فاضلاب مشهد و اعتبارات خوب 

این شرکت می توان نسبت به رفع مشکلات آب روستایی امیدوار بود.
وی در باره تامین آب روســتای شــهرآباد نیز افزود: این آبادی با 850 خانوار 
جمعیت در بخش مرکزی قرار دارد و از آنجایی که آب شرب آن با تانکر تامین 

می شود از ۲ سال قبل قرار شده بود به شبکه آب شرب شهری متصل شود.
ســرابیان ادامه داد: اتصال شهرآباد به شبکه آب شرب نیازمند احداث 500 متر 
لوله کشی است که متولیان طرح قول داده اند تا هفته آینده این اتصال انجام و 

مشکلات آب شرب روستا برطرف شود.
شهرســتان مشــهد با 3.5 میلیون نفر جمعیت و ۹ هــزار و 81 کیلومتر مربع 
مســاحت شامل ســه بخش مرکزی، احمد آباد و رضویه، 11 دهستان و 35۷ 
روستاســت و  کلانشــهر مشــهد هم با 350 کیلومتر مربع مساحت در بخش 

مرکزی این شهرستان قرار دارد.
بخش مرکزی مشــهد با ۲۲0 پارچه آبادی و 18۷ روســتای دارای دهیاری بر 
اساس سرشــماری عمومی نفوس و مسکن 300 هزار نفر جمعیت دارد. از این 
تعداد روســتا، 135 روستا به کلانشهر مشهد چسبیده و در حریم آن قرار گرفته 

است.

عملکرد برتر خراسان در مدیریت کرونا
مسئول کمیته اطلاع رســانی بیماری کووید-1۹ دانشگاه علوم پزشکی مشهد 
اظهار کرد: خراســان رضوی برترین عملکرد کشور را در بحث مدیریت کنترل 
و مبارزه با ویروس کرونا داشــته اســت و آماده ایم کــه از راه دور و از طریق 
ویدیوکنفرانس با دیگر استان های کشور در بحث مبارزه با کووید 1۹ همکاری 

داشته باشیم.
به گزارش صبح امروز، دکتر حمیدرضا رحیمی، خاطر نشــان کرد: روز گذشته 
وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی با دستور رئیس جمهور سفری کوتاه 
و فشــرده به مشهد داشت که خوشــبختانه ثمرات و دستاوردهای بسیارخوبی 

داشت.
وی افزود: هدف از این سفر دو موضوع شرکت در جلسه ستاد استانی مبارزه با 
کرونا خراسان رضوی و دیدار با تولیت آستان قدس رضوی در خصوص زائران 

و مجاوران حرم مطهر امام رضا)ع( بود.
سخنگوی ستاد مبارزه با کرونا در خراسان رضوی با بیان اینکه نکته مهمی که 
در این خصوص وجود داشــت این بود که ارادتمندان به امام هشتم)ع( در زمان 
تشرف و زیارت با مشکلاتی مواجه بودند و درخواست هایی از ستاد ملی مبارزه 
با کرونا داشــتند، خاطرنشان کرد: با دستور رئیس جمهور مقرر شد این موضوع 
به صورت حضوری و از نزدیک توســط وزیر بهداشــت، درمان و آموز پزشکی 

مورد بررسی قرار بگیرد.

بررسی صبح امروز از وضعیت معتادین متجاهر در روزهای کرونایی:اخبار

غیر واقعی بودن آمار متجاهرین
کــه  روزهایــی  در 
مســیولین . متولیان 
در  را  هراقدامی  امر 
راستای پیشگیری و 
مهار شیوع کووید-1۹ 
دریــغ نکــرده، رهایی 
معتادیــن متجاهــر در 
سطح شــهر به عنوان 
یــک عامــل شــیوع 
نگرانی  موجــب  کرونا 
شده  اذهان  تشویش  و 
که به همین جهت به ســراغ  معاون امور 
توسعه و پیشــگیری اداره کل بهزیستی 
خراســان رضوی رفته تا با او در خصوص 
اقدامات این معاونت در راســتای کنترل 

این ویروس  به گفت و گو نشستیم: 
معاون امور توســعه و پیشگیری اداره کل 
بهزیســتی خراسان رضوی گفت: با توجه 
به شــرایط کرونایی در کشور، به منظور 
پیشــگیری و مهــار شــیوع کرونا طرح 
جمع آوری معتادین متجاهر در چند مرحله 

اجرایی می شود.
به گزارش صبح امروز، حسین تنها طلب 
در مصاحبه با خبرنگار این رســانه افزود: 
معتادان جمع آوری شــده در سه ورزشگاه 
آماده سازی شده به مدت ۲ هفته قرنطینه 
و ســپس به مرکز تــرک اعتیاد ماده 1۶ 

منتقل می شوند.
وی تصریح کــرد: طبق تفاهم نامه ای که 
در ســال ۹۷ بین شــورای مبارزه با مواد 
مخدر و سازمان بهزیستی صورت گرفت، 
جمــع آوری معتادین متجاهیر در لیســت 

وظایف بهزیستی قرار گرفت.
تنها طلب ابراز کرد: بهزیســتی خراسان 
رضوی در ســال ۹8در بحــث معتادین 
متجاهر اقدام به جمع آوری معتادین کرده 
و در بحث نگهداری نیز با توجه به وجود 
11 مرکز نگهــداری معتادین متجاهر در 
خراسان رضوی که یک مرکز ویژه بانوان 
اســت، معتادین متجاهر را در این مراکز 
پذیرش و پس از اقدامات درمانی، پیگیری 
هایــی در خصوص ارتباط بــا خانواده و 
اشــتغال، مشــاوره های روانشــناختی و 
مهارت های زندگی، نــه گفتن به اعتیاد 

آنها داشته است.
نگهداری 2هزار و 500 معتاد متجاهر 

در ماه
وی افزود: به صــورت ماهانه ۲500 نفر 
در مراکز معتادین متجاهر نگهداری شده 
انــد که پــس از درمان بخــش پیگیری 
اشــتغال مراکز تا مدتی این افراد را تحت 
پوشش قرار می دهد و افرادی که تمایل 
به پاک بودن و اشــتغال داشته باشند به 

مراکزتوانمند سازی و جامعه پذیری اعتیاد 
معرفی می شوند.

تنها طلب تصریح کــرد: در این مراکز به 
معتادی که ترک کــرده تا ۶ ماه خدمات 
می دهند و بحث اشتغال وی پیگیری می 
شــود البته خود افراد نیــز باید هر روز از 
مرکز خارج و به دنبال اشــتغال بر اساس 
حرفه و هنر خود باشند.هر روز تا ظرفیت 
30 نفر در مراکز جامعه پذیری بهزیستی 
پذیرش می شــود و پس از اشــتغال تا ۶ 
ماه دیگر می توانند در این مرکز مســتقر 
باشند و در ازای آن مبلغی به عنوان کمک 
هزینه به پرداخت می کنند و اگر اشتغال 
مقرر نشــد به مدت یکسال می توانند در 

مرکز بمانند.
وی عنوان کرد: در مراکز کاهش آســیب 
ســال گذشته علاوه بر 11 مرکزی که در 
ســطح استان داشتیم، 10 مرکز در مشهد 
و یک مرکز در نیشــابور سعی کردیم به 
مراکز ســرپناه شبانه اضافه کنیم و بر این 
اساس یک مرکز شبانه با ظرفیت 40 نفر 

را در شهرستان سبزوار افتتاح کردیم.
حمایت های درمانی و روانی

معاون امور توســعه و پیشگیری اداره کل 
بهزیستی خراسان رضوی گفت: معتادین 
متجاهر و معتادین کارتن خواب در مراکز 
ترک اعتیاد ماده 1۶ دوره کوتاهی را می 
گذرانند و پس از آن باید کماکان حمایت 
های درمانی و روانی را داشــته باشــند. 
البته خانه توانمند ســازی و جامعه پذیری 
مربوط به افرادی است که در سنین جوانی 
هســتند و می توانند کار کننــد اما معتاد 
متجاهر ۶0 ساله توانی برای اشتغال ندارد 
و در نهایت بــه دنبال جمع آوری کارتن، 
بازیافــت و ضایعات...مــی رود از این رو 
مراکز کاهش آسیب را برای این افراد راه 

اندازی کرده ایم.
وی خاطرنشان کرد: برآوردی که شورای 
هماهنگی مواد مخدر در رابطه با معتادین 
متجاهــر دارد بالــغ بر 10 هــزار نفر در 
خراســان رضوی اســت که 15 در صد 
آن را بانوان تشــکیل می دهند اما واقعا 

معتادین متجاهر قابل شــمارش نیستند و 
آمار دقیقی از این افراد وجود ندارد.
مراکز کاهش آسیب روزانه

تنها طلب با بیان ایــن مطلب که مراکز 
کاهش آسیب روزانه از ساعت 1۷ پذیرش 
دارنــد افــزود: افراد می تواننــد علاوه بر 
استحمام، وعده غذایی و خدمات درمانی 
تا 8 صبــح بعد در این مکان اســتراحت 
کننــد. همچنین در بحــث مراکز گذری 
بهزیســتی سال گذشته 10 مرکز  به ارائه 
خدمات بهداشــتی و آموزشی به معتادین 
پر خطر می پرداخت.افرادی که در پاتوق 
ها از داروهای روان گردان، سرنگ های 
چندبار مصرف و یا مشــترک، رفتارهای 
پرخظر جنســی و ... اســتفاده می کنند 
در مراکز کاهش آســیب روزانه سرنگ و 
پدهــای الکلی و دیگر امکانات به صورت 

رایگان دریافت می کنند.
فعالیت موبایل سنتر در حاشیه شهر

وی با اشــاره به فعالیت موبایل ســنتر به 
عنوان مرکز کاهش آسیب سیار در حاشیه 
شهر مشهد اظهارداشــت: یک ون با دو 
نفر روانشناس و پزشک روزانه به مناطق 
حاشــیه شهر مراجعه می کنند و در پاتوق 
ها به معتادینی که امکان مراجعه به مراکز 

را ندارند خدمت رسانی می کنند.
تنها طلب با اشاره به کمپ های ماده 15 
بهزیستی در سطح استان که بالغ بر 105 

کمپ می باشــند گفت: به طور ماهانه در 
هر کمپ 50 نفر از افراد خود معرف اقدام 
بــه ترک اعتیاد کرده اند کــه با توجه به 
شــیوع کرونا از ابتدای اسفندماه پذیرش 
ایــن کمپ ها لغو شــده و تــا زمانی که 
ستاد کرونای کشور اعلام نکند هیچگونه 

پذیرشی صورت نخواهد گرفت. 
در بحــث پیشــگیری از اعتیــاد اجتماع 
محــور نیز فعالیت های گســترده ای در 
استان داشــتیم و در بحث آموزش های 
پیشگیری از کرونا و توزیع لوازم بهداشتی 
و ضدعفونی کننده، ماسک و دستکش و 

... توزیع شده است.

معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی تربت حیدریه گفت: طی یک سال اخیر هفت هزار و 500 نوزاد در 
منطقه زیرپوشش این دانشگاه از نظر کم کاری تیروئید غربالگری شده اند. 

به گزارش صبح امروز، الهام بهره مند با اشــاره به  آغاز اجرای طرح غربالگری تیروئید نوزادان در کشور 
از ســال 1384 بیــان کرد: در طول این مدت افزون بر 100 نــوزاد و کودک مبتلا به کم کاری تیروئید 

در جمعیت زیرپوشش دانشگاه علوم پزشکی تربت حیدریه شناسایی شده و تحت درمان قرار گرفته اند.
وی با بیان اینکه چهارم تا 10 خرداد ماه به عنوان هفته اطلاع رســانی و روز جهانی تیروئید نامگذاری 
شده است، افزود: این طرح با توجه به نقش مهم آن در شناسایی بیماری کم کاری تیروئید در نوزادان و 

جلوگیری از عوارض این بیماری در کودکان مورد توجه و استقبال خانواده ها قرار گرفته است.
معاون دانشــگاه علوم پزشکی تربت حیدریه ادامه داد: سادگی، ارزان بودن آزمایش مربوطه و موثر بودن 
درمان کم کاری تیروئید  باعث شده است از ابتدای اجرای این طرح تاکنون بیش از 1۲ میلیون نوزاد در 

کشور غربالگری تیروئید شوند و شمار زیادی بیمار نیز شناسایی و درمان گردند.
وی گفت: بیماری کم کاری تیروئید نوزادان به وضعیتی از کمبود هورمون تیروئید گفته می شــود که در 
صورت تشــخیص به موقع، قابل درمان است و در صورت تشخیص ندادن به موقع یا درمان نامناسب، 

می تواند باعث بروز عقب ماندگی ذهنی و اختلال در رشد کودک شود.
بهره مند افزود: بیماری کم کاری تیروئید نوزادان از جمله بیماری هایی است که در بدو تولد به طور معمول 
بدون علامت است و به همین خاطر غربالگری نوزادان برای شناسایی این بیماری در سن سه تا پنج روز 
پس از تولد از اهمیت بســیار برخوردار است و تنها با غربالگری، می توان این بیماری را در زمان مناسب 

تشخیص داد و درمان کرد.
دانشــگاه علوم پزشکی تربت حیدریه با زیرپوشش داشتن سه شهرستان تربت حیدریه، مه ولات و زاوه به 

3۶3 هزار نفر جمعیت این سه شهرستان در جنوب استان خراسان رضوی خدمات می دهد.
این دانشــگاه 1۹0 تخت در بیمارســتان نهم دی شــهر تربت حیدریه و ۲0 تخت بیمارستانی در شهر 

فیض آباد مرکز شهرستان مه ولات دارد.

رییس سازمان بهزیســتی کشور با اشاره به تعطیلی مهدهای کودک و مشکلات این صنف گفت: ادامه 
تعطیلات در مهدهای کودک ممکن اســت به مشــکلات این صنف در ســال آینده منجر شود، تلاش 

میکنیم با تمهیدات و پذیرش موارد اولویت دار مهدهای کودک بازگشایی شوند.
به گزارش روزنامه صبح امروز، وحید قبادی دانا در ادامه استراتژی اولیه کمیته پیشگیری از بیماری های 
واگیر دار ســازمان بهزیستی را از عوامل موفقیت در کنترل بیماری کرونا در میان جامعه هدف سازمان 
بهزیستی عنوان کرد و افزود: اقدامات بهنگام و زودهنگام و بخشنامه های متناسب که قبل از همه گیری 
ویروس کرونا در کشور یعنی در روز های پنجم  و ۲۷ بهمن ماه ابلاغ شد و همچنین تشکیل این کمیته 

در دوم اسفند ماه سال گذشته منجر به کنترل بیماری در نخستین روزهای آن شده است.
وی خاطرنشان کرد: همچنین تداوم فعالیت های فیزیوتراپی، کار درمانی و اقدامات بازتوانی که در مراکز 

توانبخشی انجام می شود، ضروری است.  
رییس ســازمان بهزیســتی افزود: ایجاد وقفه طولانی مدت در این خدمات مــی تواند به روند درمانی 
مددجویان این مراکز آسیب وارد کند و مشکلات جدی تری برای آنان به وجود آورد. بنابراین لازم است 

که با حفظ تعادل و راهکارهای کنترل ویروس، به ادامه فرایندهای جاری زندگی بپردازیم.
وی همچنین به تفاوت آمار مرگ و میر ناشی از کرونا در ایران و کشورهای اروپایی اشاره کرد و افزود: 
در برخی از کشــورهای اروپایی در حدود نیمی از تلفات ناشــی از کرونا در خانه های سالمندان رخ داده 
اســت در صورتی که در کشــور ما این رقم زیر دو درصد اســت و از دو هزار و 500 مرکز بهزیستی در 
سراســر کشــور در حدود 50 یا ۶0 مرکز به این ویروس آلوده شــده اند که کار بزرگی است و  شایسته 

تقدیر و سپاس است.
رییس سازمان بهزیستی کشور در پایان بر استمرار اجرای پروتکل های بهداشتی در مراکز سازمان تاکید 
کرد و افزود: این اســتمرار می تواند منجر به تغییر رفتار شــود و ما را به نتایج خوبی برساند و لازم است 
که با رویکرد بازکردن شــرایط به گونه ای نباشــد که احساس رها شدن از ویروس به افراد دست دهد، 

همچنان به اجرای دستورالعمل ها بپردازیم.
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طبق برآورد شورای 
هماهنگی مواد مخدر در 
رابطه با معتادین متجاهر، 
بالغ بر ۱0 هزار نفر در 
خراسان رضوی وجود دارد 
که ۱5 در صد آن را بانوان 
تشکیل می دهند اما واقعا 
معتادین متجاهر قابل شمارش 
نیستند و آمار دقیقی از این 
افراد وجود ندارد

 یک ون با دو نفر 
روانشناس و پزشک 
روزانه به مناطق 
حاشیه شهر مراجعه 
می کنند و در پاتوق ها 
به معتادینی که امکان 
مراجعه به مراکز را 
ندارند خدمت رسانی 

می کنند
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انتشار غلط یاب املایی 
ویندوز

ابزار غلط یاب املایی ویندوز Windows Spellcheck به تازگی از سوی 
مایکروســافت در اختیار کاربران قرار گرفته اســت تا با چک شدن متون 

هنگام نوشتن بتوانند به طور خودکار آن را ویراستاری کنند.
روز گذشــته ابزار غلط یاب املایی ویندوز برای تمام دیوایس های مبتنی 
بر این سیســتم عامل عرضه شــد. این ابزار جدید در واقع یک سرویس 
ویراستاریِ توسعه یافته توسط مایکروسافت است و از تمام محصولاتی که 
دارای سیســتم عامل ویندوز 8.1 و بالاتر باشند پشتیبانی می کند. تا پیش 

از این کاربران دســتگاه های مبتنی بر وینــدوز از ابزارهای متن باز برای 
چک کردن غلط های املایی استفاده می کردند و این ویژگی به طور پیش 
فرض در مایکروسافت Edge و دیگر مرورگرهای کرومیوم وجود نداشت. 
ابزار چک کردن اســپل کلمات در نهایت بر روی تمام دستگاه های مبتنی 
بر ویندوز قابل استفاده خواهد بود، بنابراین اگر همین حالا در حال استفاده 
از این مرورگر هستید، احتمالا قابلیت غلط یاب ویندوز به طور پیش فرض 

برای  شما فعال شده است.

سرخ و سیاه
ورییر  کوچــک  »شــهر 
شاید یکی از زیباترین 
منطقــه  شــهرهای 
باشــد.  فرانش کنته 
با  خانه های سفیدش، 
تیز سفال  بام های نوک 
تپه ای  دامنه  در  ســرخ، 
قرار دارد کــه کپه هایی 
تناور  بلــوط  درختان  از 
و  پیــچ  کوچکتریــن 
می  نمایان  را  خم هایش 
کنند .چنــد صد پایی پایین تــر از برج و 
بارویش رود »دو«جریــان دارد. این بارو، 
که اســپانیایی ها در گذشته ساخته بودند، 

اینک ویرانه است.«
در ایــن رمان بزرگ قرن نوزدهم سرگذشــت ژولین ســورل را می بینید به روایت 
اســتاندال )زاده ۲3 ژانویه 1۷83 میلادی – درگذشته ۲3 مارس 184۲( در فرانسه 
انقلابی آن سالهای دوردست. ژولین نوجوانی که به سر سودای آینده دارد و کشیش 
شدن و البته دوست دارد قدرتمند و غنی باشد و نظامیگری نیز در فهرست آرزوهای 
او قرار دارد سر از کار در ملکی روستایی در شهر کوچک ورییر درمی آورد و با بانویی 
آشــنا و عشق در یک نگاه آغاز می شــود اما قصه عاشقانه ژولین با مادام دو رنال با 
ورود شــاه به ورییر، ملاقات ژولین با اســقف آگد، آشنایی اش با جناب پیرار و رفتن 
به مدرســه کمرنگ و کمرنگ تر پیش می رود. ژولین که در گارد خوش آمد به شاه 
ورییر قرار گرفته و عکس ناپلئون را در تشــک کاه اش پنهان کرده اســت در خیال 
افســر شدن اســت. ژولین  به زودی به پاریس ره می ســپرد و این بار دل به ماتیلد 

اشرافزاده میبازد...
ژولین نمونه ای جالب از جوانان ســودایی اســت که با تکیه بــر توانایی های خود 
می خواهنــد از نردبــان ترقی بالا روند امــا گویا روزگار بازی هــای دیگری دارد و 

دالان های سرخ و سیاه به خوشبختی آبیرنگ قصه ها نمی رسند.
»هوای بد سیاهچال برای ژولین غیرقابل تحمل می شد.خوشبختانه روزی که خبر 
آمد که باید بمیرد خورشــید درخشــانی همه طبیعت را شاد می کرد و ژولین قویدل 
بود. راه رفتن در هوای آزاد حس دل انگیزی به او می داد همچون حس ملاحی که 

پس از سفر درازی در دریا در خشکی قدم بزند.«
اســتاندال رمان را به آئینه ای تشــبیه کرده که در جاده ای در حرکت است، گاهی 
آبی آســمان ها را منعکس می کند و گاهی گل و لای و چاله های جاده را... سرخ و 
ســیاه، شاهکار او به بهترین وجه نشان دهنده این نقش زمان است. آنچه در این اثر 
زیربنایی ادبیات غرب ترســیم می شــود فقط سرگذشت جوانی از آغاز قرن نوزدهم 
فرانســه در گرماگرم توفان هایی سیاســی و اجتماعی نیست، بلکه انسانی غوطه ور 
در تاریخ اســت. سرخ و سیاه شــاید اولین کتابی است که شخصیتی از توده مردم را 

در یک چشم انداز پهناور تاریخی، همراه با کاووش عمیق روانی مطرح می کند.
رمان »ســرخ و سیاه« نوشته اســتاندال با ترجمه مهدی سحابی در ۶3۲ صفحه با 

قیمت 45۹00 تومان توسط نشر مرکز راهی بازار نشر شده است.

قتل دو روزنامه نگاری که روایت 
سینمایی می شود

زندگی و مرگ جمال خاشــقجی روزنامه نگاری که به دستور مقامات کشور عربستان 
کشــته شد و نیز ماجرای کشته شدن یک خبرنگار روس، در قالب دو فیلم سینمایی 

ساخته می شود.
به گزارش ددلاین، میریام ســگال مدیر کمپانی »گــود فیلمز کولکتیوز« که مدتی 
پیش به ویروس کرونا مبتلا شده بود، حالا چند پروژه خاص را برای ساخت انتخاب 
کرده اســت. گود فیلمز اعلام کرد با دنیل اسپینوزا قراردادی امضا کرده تا کارگردانی 
»اعدام« را که درامی درباره زمینه های قتل جمال خاشــقجی اســت بســازد. این 
روزنامه نگار که برای واشــنگتن پست کار می کرد و زاده عربستان سعودی بود پس 
از ورود به سفارت عربستان در ترکیه برای گرفتن مجوز ازدواج، کشته شد. این درام 
نشان می دهد چرا و چگونه اتفاق افتاد و در پس آنچه رویدادهایی واقع شد.خاشقجی 
توســط گروه قاتلانی از عربستان ســعودی که به طور مستقیم با محمد بن سلمان 

ولیعهد عربستان مرتبط بودند کشته شد.
پیتر اســکاولان برای نوشتن فیلمنامه فیلم انتخاب شده است. خورخه دنیل اسپینوزا 
کارگردان و فیلم نامه نویس اهل ســوئد، فارغ التحصیل مدرسه ملی فیلم دانمارک در 
سال ۲001 است. سومین فیلم بلند او، »پول مفت« سال ۲010 در سوئد بسیار مورد 
توجه قرار گرفت. وی »خانه امن« را ساخته و فیلم »موربیوس« را با بازی جارد لتو 
در دســت اکران دارد. در عین حال بابک نجفی نیز برای ساخت فیلم »آنا« انتخاب 
شــده که با الهام از یک ماجرای سیاسی واقعی ساخته می شود و درباره روزنامه نگار 
شــجاع آنا پولیتکوفسکایا اســت که برای انعکاس صدایی مستقل در روسیه مبارزه 
می کرد. وی به ویژه گزارشگر اخبار مربوط به جنگ دوم چچن بود. او هفت سال به 
انتشــار گزارش هایش پرداخت و در برابر تهدیدها مقاومت کرد. در حالی که چند بار 
برای کشتن وی اقدام شده بود او در نهایت سال ۲00۶ در آسانسور کشته شد. نجفی 
پیش تر »لندن ســقوط کرده است« را ساخته بود. این کمپانی همچنین قصد دارد با 
حضور گائل گارســیا برنال، نازنین بنیادی و جیسون ایزاکس فیلم »مردم کتاب« را 
بســازد. این فیلم با اقتباس از کتاب پرفروش نیویورک تایمز نوشــته جرالدین بروکز 

نویسنده برنده جایزه پولیتزر ساخته می شود.
داســتان درباره تاریخی اســت که کتاب مقدس »حقده سارایوو« پشت سر گذاشته 
است. این کتاب تاریخی که روی پوست آهو با دست نوشته شده و با طلا رنگ آمیزی 
و نقاشی شده است متنی سنتی درباره عید پاک است. فیلم داستان سفری که مردمی 
از فرهنگ های مختلف در طول زمان انجام دادند و جانشــان را به خطر انداختند تا 
این کتاب را حفظ کنند تصویر می کند. این فیلم توســط دانیس تانوویچ برنده اسکار 

ساخته می شود و فیلمنامه آن را پیتر اسکاولان نوشته است.

معرفی کتاب

خبر

بررسی فرهنگ استفاده صحیح از بازی های رایانه ای؛

سرگرمی یا سرنگونی؟
آیامابهلحاظفرهنگیآنقدرغنینیستیمکهمحتوایمتناسببافرهنگخودمانرابهفرزندانمانعرضهکنیم؟

دوره  مهترین  کودکی 
فرایند انتقال فرهنگ 
می آید،  شــمار  بــه 
و شــواهدی  اتفاقات 
که کــودک مشــاهده 
ذهن  پس  در  می کنــد، 
وی ذخیــره می شــود و 
خواهد  او  همراه  همواره 
بود، همچنیــن در ادامه 
روند رشد، نوجوانی نیز بر 
گرفته از الگوهای کودکی برشمرده می شود 
و به همین دلیل تولیــد محتوای فرهنگی 
متناســب برای ســنین مختلفــاز اهمیت 
ویژه ای برخوردار اســت.بازی های ویدیوی 
به دلیل اینکه تعاملی هســتند و مخاطب، 
خــود را در جای قهرمان بــازی می گذارد، 
تاثیر فرهنگی بسیار بیشتری نسبت به دیگر 

رسانه ها دارند.
در کنار رده ســنی نوجوان و جوان که غالبا 
بیشترین مصرف کننده بازی های رایانه ای 
هستند،بخش وسیعی از مخاطبان بازی های 
رایانه ای در کشــور ما را کودکان تشــکیل 
می دهند، در چنین شرایطی باید این نکته را 
مد نظر قراردهیم که فرزندان این مرز و بوم 
با چه فرهنگی بزرگ می شوند، فرهنگ ابر 
قهرمان آمریکایی که دنیا را از شر پلیدی ها 

نجات می دهد؟
بی شک بازی های رایانه ای امروزه در بین 
جوان ها، نوجوانان و حتی کودکان اشتراک 
دارد و از شواهد امر پیداست که متغیر سن 
تفاوت معناداری در استفاده از این ابزار ندارد 
و نقش به سزایی در پر کردن اوقات فراغت 
آن ها بازی می کنــد و برای تولید محتوای 
قابل عرضه و همگام با فرهنگ ایرانی، باید 

چاره ای اندیشید.
تاثیر مستقیم بازی های رایانه ای بر 

روی مغز
به گزارش صبح امروز سیدمرتضی موسویان 
مدیرعامل انجمن ســواد رســانه ای ایران 
در برنامه گفت وگــوی اجتماعی با موضوع 
»بازی های رایانه ای سرگرمی یا سرنگونی« 
بیان کــرد: بــازی در عین حــال موجب 
از  بازی  افراد می شود.  برانگیختن خلاقیت 
ســرگرمی فراتر رفته و امروز سرگرمی به 
اضافه آموزش را داریــم. ما در یک جامعه 
شبکه ای زندگی می کنیم و برای هر کاری 
مجبوریم وارد یک شــبکه شویم تا نیازمان 
را برطــرف کنیم.تأثیر مســتقیم بازی های 
رایانه ای روی اعصاب کودکان ثبت شــده 
این موضــوع در پژوهش های  اســت که 
مختلف به ثبت رســیده و امکان گفت وگو 

درباره آن وجود دارد.
وی افــزود: همان گونه کــه خانواده ها به 
مــواد خوراکی بچه ها اهمیــت می دهند به 
بازی های رایانه ای که با روح آن ها سروکار 
دارد، اهمیــت بدهنــد و در نظر بگیرند که 
اثرات منفی این بازی ها می توانند آســیب 
بیشــتری به آنها وارد کنند.در هر زمینه ای 
اگر رژیم مصرف نداشته باشیم، با مشکلاتی 
رو به رو خواهیم بود در عادات روزمره کسی 
که دچار وسواس اســت، هم به خودش و 
هم به دیگران لطمه می زند. انتظار داریم در 
دبستان و پیش دبستانی والدین و بچه ها با 
رژیم مصرف؛ یعنی فرهنگ درست بازی ها 
آشنا شوند، چون بازی ها بالذاته بد نیستند، 
بلکه افــراط در آنها افراد را دچار مشــکل 

می کند. 
کارکردهای متفاوتی که می تواند مثبت 

تلقی شود
موسویان با اشاره به اینکه بازی ها می تواند 
کارکردهای متفاوتی داشته باشد بیان کرد: 
بعضی گرافیک ها و نوشتارها می توانند جای 
خود را به بازی ها بدهند و اگر جایی بخواهد 
فروش داشته باشــد، باید با یک بازی کار 
خود را شروع کند تا برای مشتریان جذابیت 
ایجاد کند. به طــور نمونه یک ارائه کننده 
مبل در آمریکا اســتانداردها را حفظ کرده 

و به مشــتری اجازه می دهد استانداردها را 
خودش طراحی کند؛ یعنی مشتری می تواند 
برای خرید هر چیزی از اندازه های استاندارد 
اســتفاده کند و طرحی که مشتری انتخاب 
می کنــد، بیانگر ســلیقه اوســت که برای 
فروشنده مشــخص می شود. زمانی که کار 
فرد تمام می شــود یک دست مبل آماده را 
می بیند که امکان ثبت آن به نام مشــتری 
وجــود دارد. ایــن روش هــا در فروش و 

بازاریابی در حال وارد شدن است
وی ادامــه داد: هــر پارادایمــی نیازمنــد 
سیاســتگذاری، فرهنگســازی و در نهایت 
اجرا دارد، ما به ســرعت ســراغ اجرای کار 
می رویــم و اگر بخواهیــم اقدامی را انجام 
دهیــم، سیاســت گذاری می کنیم، اما روی 
فرهنگسازی کاری نمی کنیم. ما استانداردی 
به نام »اسراء« داریم و درگذشته مدیرعامل 
وقت بسیار برای رده بندی سنی بازی های 
رایانه ای تلاش کرد و نظام مصرف بازی ها 
را مشخص کرد که چه بازی برای چه سنی 
مناسب اســت. در حوزه محتوای بازی ها، 
هدف های مختلفی دنبال می شــود، اما اگر 
بخواهیم فرض کنیم که آنچه تولید می شود 
با هدف تغییر دیگــران اتفاق می افتد، باید 
بررســی کنیم این بازی ها از لحاظ تجاری 
چه نــوع تم هایــی را باید ارائــه دهند تا 

مشتری داشته باشــند؛ بنابراین، ایجاد یک 
فرهنگ جدید با بازی  هــای رایانه ای را رد 
نمی کنــم، اما تم هایی که مطرح شــد، در 
فیلم ها و داســتان ها هم دیده می شــود. ما 
با داســتان های جادوگری نظیر هری پاتر 
مشــکل داریم، اما میزان زیادی کتاب در 
این رابطه ترجمه و منتشــر شد و هنوز هم 

بین نوجوانان طرفدار دارد.
لزوم اختصاص سرانه بیشتر 

برای تولید محتوا
مدیرعامل انجمن ســواد رســانه ای ایران 
بیان کرد: نکته اساســی این اســت که آیا 
به ســهم خود تولید محتوا داشتیم، یا خیر؟ 
بازی ســازان امروز بیشــتر برای بازارهای 
خارجی بازی می ســازند و ممکن است به 
نامناســب بودن در مسابقات شرکت  رغم 
کنند، اما اگر در بازار توزیع شوند با مشکل 
رو به رو می شــوند و درجه بندی اســراء هم 
نمی گیرنــددر حوزه بازی هــای رایانه ای، 
هنوز به تأمین 5 درصد از نیاز خودمان هم 
نرسیده ایم و ۹5 درصد از نیاز ما را بازی های 
خارجی تأمین می کنند.ســرانه ای که برای 
بازی های رایانه ای اختصاص می دهیم، باید 
در بودجه ســالانه بیشتر باشد و به صورت 
فعال بازارهای دیگر را نیز هدف قرار دهیم، 

چون جذابیت برای تولید افزایش می یابد.

بازی های رایانه ای، هدایت کننده 
رفتارهای اجتماعی مثبت و منفی

بر اساس آمارهای رسمی، که از سوی بنیاد 
ملی بازی های رایانه ای منتشــر می شود، 
در کشور بیش از۲0میلیون نفر بازی کننده 
رایانه ای داریم که به طور متوسط حدود یک 
ســاعت در روز بازی می کنند. در اینجا این 
سوال مطرح اســت که آیا ما خود به لحاظ 
فرهنگی آن قدر غنی نیســتیم که محتوای 
متناسب با فرهنگ خودمان را به فرزندانمان 
عرضه کنیم؟ همانند کاری که ژاپن و چین 
ســال هاســت انجام می دهند و در حفظ 
فرهنگ خود نیز موفق بوده اند و جلوی نفوذ 
فرهنگ غربی را گرفته اند. بهترین کار برای 
مقابلــه با این نفوذ فرهنگی، تولید محتوای 
فرهنگی باکیفیت و مناســب است.با توجه 
به اینکه امروزه بازي هاي رایانه اي گســتره 
وسیعي از فرهنگ فراغتي را در بر گرفته اند 
و تاثیرات رفتاري زیادي بر آنها گذاشته اند، 
نقــش آن را بــه عنوان بخشــي از خرده 
فرهنگ در رفتارهاي اجتماعي جامعه ستیز 
افرادمی توان مورد بررسی قرار داد. به ویژه 
که خرده فرهنگ هــاي کودکی و نوجواني 
تاثیر زیــادي در الگوپذیــري رفتاري آنها 
دارند و هدایت کننده رفتارهاي اجتماعي در 

جهت مثبت و منفي هستند.

انیمیشــن کوتاه »این سو، آن ســو« از تولیدات مرکز 
گسترش سینمای مســتند و تجربی به کارگردانی لیدا 
فضلــی، در بخش رســمی چهارمین دوره جشــنواره 

کودک هنگ کنگ پذیرفته شد.
به گزارش ایلنا، انیمیشــن کوتاه »این سو، آن سو« از 
تولیدات مرکز گسترش ســینمای مستند و تجربی به 
کارگردانی لیدا فضلی، در بخش رسمی چهارمین دوره 
جشــنواره کودک هنگ کنگ پذیرفته شــد. این فیلم 
انیمیشن با اشاره به دنیای پُر از محبت میان کودکان، 

در آرزوی صلح و دوستی برای تمام دنیاست.
انیمیشن »این سو، آن سو« یکی از آثار منتخب بخش 
رســمی چهارمین دوره ی جشنواره کودک هنگ کنگ 
است که به دلیل شــیوع بیماری همه گیر کرونا، هفته 
آخر مردادماه ۹۹ بصورت آنلاین برگزار می شــود. در 
این جشــنواره تعداد محدودی فیلم برای کودکان فقط 

به مدت 48 ساعت نمایش داده می شود.
در خلاصه داســتان انیمیشــن »این ســو، آن سو« 
که در مدت زمــان 8 دقیقه و 50 ثانیــه و با تکنیک 

دو بعُــدی ســاخته شــده، آمده اســت: »هیچ مرزی 
نمی تواند مانع شــکل گیری دوســتی ها و محبت بین 
کودکان شــود. کاش به راســتی دنیای بزرگســالان 
 هــم مانند دنیــای کودکان پُــر از صلح و دوســتی 

باشد«
لیدا فضلی درباره ی دلیل انتخاب این سوژه گفت: من 
در آرزوی صلح و دوستی برای تمام دنیا هستم همانند 
دنیای کودکان و این موضوع دلیل انتخاب سوژه »این 

سو، آن سو« بود.

»این سو، آن سو« در جشنواره کودک هنگ کنگ

تازه ترین آمار و گزارشــهای منتشر شده حاکی از 
آن اســت که حملات سایبری به زیرساخت های 
ابری جهــان در دوران پاندمی کرونا ۶30 درصد 

افزایش یافته است.
بر اساس گزارش جدیدی که توسط کارشناسان و 
محققان فعال در شرکت امنیت سایبری مک آفی 
منتشر شده اســت، می توان دریافت که همزمان 
با شــیوع گسترده و بحران پاندمی ویروس کرونا 
که منجر به اعلام وضعیــت اضطراری قرنطینه 
و دورکاری کارکنــان در بخش هــای مختلف از 
ســوی دولت کشورهای جهان شــد، استفاده از 
سرویس های مبتنی بر فضای ابری و اینترنت نیز 
توسط کاربران افزایش قابل توجهی یافت که در 
کنار آن حملات ســایبری به این سرویســها نیز 

رکورد زده و به رشد سرسام آوری رسیده است.
بر اســاس گزارشی که در وبســایت زد دی نت 
آمده است، کارشناســان مک آفی اشاره کرده اند 
که در بازه زمانی بین ژانویه تا آوریل سال جاری 
میلادی با افزایــش دورکاری کارکنان از منزل 
و استفاده بیشتر از ســرویس های ابری و از راه 
دور، میزان حملات ســایبری به سرویس هایی 
که تعامل بســیار بیشــتری با کاربران داشته اند 
همچون سیســکو وب اکس، زوم مایکروسافت 

تیمز و اســلک رشد قابل توجه و بیشتری داشته 
است؛ به گونه ای که این رقم ۶30 درصد نسبت 
به مدت مشابه سال گذشته افزایش یافته است. 
همچنین طبق این گزارش ها بیشــترین رشــد 
اســتفاده کاربران از فضای ابــری در این مدت 
مربوط به حوزه آموزش و شــرکتهای تولیدی و 

خدمات مالی بوده است.
در چند ســال گذشــته بــاج افــزار، بدافزار و 
ویروس های رایانه ای بسیاری در سراسر جهان، 
اطلاعات محرمانــه، خصوصی و مالی میلیون ها 
نفر را به ســرقت بردنــد و میلیاردهــا دلار به 
شــرکت های مربوطه و دولت ها خســارت وارد 
کرده اند. حمله ســایبری توسط بدافزار واناکرای 
)WannaCry( به طور قطع یکی از مهلک ترین 
حملاتی است که در طول سال های اخیر صورت 
گرفته اســت و میلیاردها خسارت برای دولت و 
شرکت های مختلف کشــورهای جهان برجای 

گذاشته است.
هر ســاله شــرکت ها و ســازمان های دولتی و 
خصوصــی کوچک و بزرگی در سراســر جهان 
متحمل خسارات و آســیب های جبران ناپذیری 
می شــوند که از جمله مهم ترین آنها می توان به 
حمله ســایبری به شــرکت مالی اکوئیفاکس در 

آمریکا، سازمان بهداشت و سلامت در انگلستان، 
وزارت هــای دفاع و امــور خارجه بســیاری از 
 )Deloitte( کشورها و شــرکت سابرسی دیلویت
در آمریکا اشاره کرد؛ بنابراین می توان گفت خطر 

حملات ســایبری در کمین تمامی افراد، کاربران 
و شــرکت های کوچک و بزرگ در جهان است 
و دیگــر نمی توان ادعا کرد که کســی از گزند و 

خطرات حملات سایبری در امان است.
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مدیرعامل ســازمان اتوبوسرانی شهرداری مشــهد گفت: برای استفاده از 
خدمات سازمان اتوبوسرانی استفاده از ماسک الزامی اعلام شده است.

به گزارش صبح امروز، ســعید حســینقلی زاده مقدم مدیرعامل ســازمان 
اتوبوســرانی شهرداری مشــهد گفت: استفاده از ماســک در ناوگان های 
اتوبوسرانی الزامی است و درخواســت ما از مسافران این است که در این 
ناوگان از ماسک استفاده کنند.او  افزود: همچنین در تعدادی از پایانه های 
اتوبوس در سطح شــهر جایگاه عرضه ماسک ایجاد شده و شهروندان در 

صورت تمایل می توانند ماسک مورد نیاز خود را از این جایگاه ها تهیه کنند.
مدیرعامل ســازمان اتوبوسرانی شهرداری مشــهد با بیان اینکه مسافران 
باید در هنگام ســوار شــدن به ناوگان هــای اتوبوســرانی تمامی نکات 
ایمنی و بهداشــتی را رعایت کنند ادامه داد: طرح فاصله گذاری اجتماعی 
بر اســاس علامت گذاری در صندلی های موجود در اتوبوس انجام شــده 
 اســت، اما برای بهتر اجرا شدن آن نیازمند همکاری همه جانبه شهروندان 

هستیم.

اجباری بودن استفاده از 
ماسک در اتوبوس ها

بیشترین آبگرفتگی ها در کدام معابر 
مشهد بوده است؟

در پی بارش باران های رگباری در 
سال ۹8، دو هزار و ۷03 بار، شماره 
ارتباطات مردمی  ســه رقمی مرکز 
13۷ برای اعلام مــوارد آبگرفتگی 
معابر از ســوی شــهروندان به صدا 

درآمد.
یکی از موضوعاتی که شــهروندان 
با در آن حوزه، طی برقــراری ارتباط 

مرکــز ارتباطات مردمی 13۷ از طریق درگاه های 10 گانه، درخواســت های زیادی 
در مواقع بارش باران به ثبت رســانده و درخواست رسیدگی و حل سریع آن را دارند، 

موضوع آبگرفتگی، آب افتادگی و ایجاد روان آب در معابر است.
تنها در ســال ۹8، دو هزار و ۷03 شــهروند، هنگام بارش باران، درخواست فوریتی 
خود با موضوع رفع آبگرفتگی معابر را به کارشناســان واحد دریافت این مرکز اعلام 
نمودنده اند که بلافاصله، کارشناسان واحد بیسیم مرکز، این مشکلات را به واحدهای 

اجرایی شهرداری ارجاع داده و تا لحظه حل، پیگیری نموده اند.
58 درصــد آبگرفتگی های معابر در فصل بهار، ۲۶ درصد در زمســتان، 5 درصد در 
پاییز و یک درصد در تابســتان بوده و توسط شــهروندان، به مرکز ارتباطات مردمی 

13۷ اعلام است.
منطقــه ۶، به تنهایی، 15 درصــد آبگرفتگی های معابر و تماس های مرتبط به این 
حوزه را به خود اختصاص داده است و مناطق دو با 13 درصد و سه با 11 درصد، در 

رتبه های بعدی قرار دارند.
همچنین بولوار حر، خیابان پورسینا، بولوار شاهنامه، بولوار توس، معابر فرعی بزرگراه 
آزادی و خیابان خوش ســیما، به ترتیب، دارای بیشترین موارد آبگرفتگی اعلام شده 

از سوی شهروندان بوده اند. 

افزایش ۱8 هزار مترمربعی فضای سبز 
منطقه 4 در سال 99

شــهردار منطقه 4 مشهد از افزایش 
فضای  مساحت  مترمربعی  هزار   18
سبز این منطقه در سال ۹۹ خبر داد. 
امــروز، غلامرضا  گزارش صبح  به 
غلامی ضمن اعلام این خبر گفت: 
توسعه فضای سبز از ضروریاتی است 
که طی سال های اخیر در منطقه 4 
و به صورت ویژه به آن پرداخته شده 

بوستان های زیادی در سطح منطقه ایجاد شده است.
غلامی ادامه داد: در سال جاری نیز احداث بوستان های مدرن و استاندارد در دستور 
کار قرار گرفته که تملک اراضی مورد نیاز آن انجام شده و در آینده ای نزدیک وارد 

فاز اجرایی احداث می شوند.
وی در خصوص این بوستان ها تصریح کرد: احداث فاز سوم بوستان اقاقیا در طبرسی 
شمالی 1۷یکی از این بوستان ها است که دو فاز قبلی آن در سال های گذشته اجرا 

گردیده است.
شــهردار منطقه چهار مشــهد افزود: فاز یک و دو این بوســتان با وسعت 13 هزار 
مترمربع با امکانات کافی و مخازن بتنی 1000 مترمکعبی برای آبیاری فضای سبز در 
این مکان احداث شده و عملیات اجرایی احداث فاز سوم آن نیز در 11 هزار مترمربع 

مساحت و با اعتبار ۲4 میلیارد ریال در سال ۹۹ آغاز می گردد.
غلامــی به بوســتان دیگری که در ســال جاری احداث خواهد شــد اشــاره کرد 
و اذعــان داشــت: این بوســتان بــه عنوان فــاز تکمیلــی بوســتان ارم واقع در 
 پنجتــن 4۷ با مســاحت حدود ۷ هزار مترمربــع و اعتبار 10 میلیــارد ریال احداث 

می گردد.
وی در پایان اظهار داشــت: در طراحی این بوستان امکاناتی مانند وسایل ورزشی و 
بدنســازی پارکی، زمین بازی کودکان، امکانات ویژه معلولین، مبلمان پارکی، آبنما و 

... در نظر گرفته شده است.
شــایان ذکر است در سال ۹8 بوســتان خطی شــهید بابانظر با 1۲ هزار متر مربع 
وســعت حدفاصل بولوارهای پنجتن و شهید آوینی و بوستان خطی آفرینش 1۶ هزار 

مترمربعی در شهید آوینی 8 احداث و به بهره برداری رسید.

بازپیرایی و ارتقای سطح روشنایی پارک 
جنگلی بلال

شهردار منطقه 3 مشهد ازبرنامه بازپیرایی و ارتقای سطح روشنایی معابر و پارک ها با 
هدف زیباسازی و نیز ارتقای امنیت و آرامش روانی شهروندان خبر داد.

 بــه گزارش صبح امروز حجــت فرقانی با اعلام این خبر، گفت: بنا به درخواســت 
شــهروندان عملیات بازپیرایی روشــنایی پارک جنگلی بلال با اعتبار یک میلیارد و 

سیصد میلیون ریال از هفته گذشته آغاز و تا یک ماه آینده به اتمام می رسد.

پیشرفت 9۷ درصدی پروژه احداث پل 
سواره رو مسیل اقبال شرقی

شهردار منطقه5 مشــهد ازپیشــرفت ۹۷درصدی پروژه احداث پل سواره رو مسیل 
اقبال شرقی خبرداد.

به گزارش صبح امروز، حسین عبدا... زاده بابیان اینکه این پروژه یکی از پروژه های 
مهم وموثر درحوزه ترافیک این منطقه ومحله مهر آباد بشــمار می آید افزود: اجرای 
این پروژه مســیر دسترسی خیابان الزهرا »س« به خیابان های شهید کارگر راضی و 

شهیدوطن دوست را فراهم میکند.
وی با اشاره به اجرای کامل عملیات روشنایی این پل افزود: عملیات اجرایی  آسفالت 
پل سواره رو مسیل اقبال شرقی »کال امیرآباد«در امتداد محور الزهرا »س« و شهید 

کارگر راضی به انجام رسید.
وی اجرای این پروژه را در راســتای کاهش بار ترافیکی وایجاد دسترسی های جدید 
برای تسهیل تردد شــهروندان عنوان  وخاطرنشان کرد: این پروژه با 350 متر مربع 
پیاده روسازی به طول ۲۲متر و عرض 5/11متربا استفاده از۲5تن میلگرد و 150متر 
مکعب بتن ریزی در عرشــه شــمالی و جنوبی درحال اجرا می باشد و رویه ی پل با 

بهره گیری از 1۷0 تُن آسفالت روکش گردید .
گفتنی است است چهارستون روشنایی باارتفاع بیش از5مترونیزبیش از1۲0 مترطول 

گاردریل نیزبرروی این پل نصب شد.

برخی ایرلاین های خارجی هنوز بدهی خود را تسویه نکرده اند:

پول مسافران روی هوا
کرونا ویروس یا همان 
ار مــی  کوویــد 1۹ 
زلزلــه ای در  توانــد 
گردشگری  ساختمان 
دنیا دانست که میلیاردها 
خســارت را به کسب و 
کارهای ایــن حوزه وارد 
کــرد، زلزلــه ای مخرب 
که با وجود خروج برخی 
کشــورها از جمله ایران 
این  بحــران شــیوع  از 
ویروس هم چنــان پس لرزه ها ادامه دارد 
و به ایــن زودی آرامــش در این صنعت 
برقرار نخواهد شــد.اگر چه تدابیری با لغو 
سفر اجباری سفرها و تعطیلی دفاتر خدمات 
مسافرتی، تاسیســات گردشگری و مراکز 
اقامت هزینه هــای پرداختی برای رزرو به 
گردشگران برگردانده شد اما هنوز ایرلاین 
ها خارجی زیر بار نرفته و پول مســافران 
در جیب آن هاست. شهروندی که در یک 
دفتر خدمات مســافرتی بــرای تعطیلات 
نوروزی در یکی از کشورهای همسایه تور 
ثبت نام کرده اســت و با تعطیلی ناشی از 
ویروس کرونا مواجه شده است، می گوید: 
دیگر از سفر منصرف شده ام و دیگر قصد 
ســفر ندارم، انتظار دارم بعد از گذشت چند 
ماه از زمان لغو سفر هزینه های پرداختی ام 

بازگشت داده شود.
شــهروندی دیگری نیز می گوید: شرکت 
خدمات مســافرتی پیشنهادهای جایگزین 
ارائه کرده اند البته اعلام می کنند که پول 
را به ســرکت هواپیمایی خارجی پرداخت 
کــرده اند و بازگرداندن پول به مســافران 

زمان بر است.
شــهروند دیگری نیز بــا گلایه می گوید: 
برخی شــرکت های خدمات مســافرتی 
هزینه های دریافتی را به مسافران پرداخت 

کرده اند اما برخی اعلام می کنند که پول 
دریافتی از مســافر را بــه هتل ها و مراکز 
اقامتــی پرداخت کرده انــد و آن ها هنوز 

برگشت نداده اند.
خسارت ها چقدر است؟

 معــاون گردشــگری اداره کل میــراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 
خراســان رضوی درباره میزان خسارت ها 
به تاسیســات گردشگری استان می گوید: 
خســارت ناشی از شــیوع کرونا به بخش 
گردشگری این اســتان معادل 10 هزار و 

۶۲۶ میلیارد ریال برآورد شده است.
یوســف بیدخوری می افزایــد: این میزان 
خسارت به خاطر تعطیلی واحدهای اقامتی 
از اسفند پارسال تا پایان اردیبهشت امسال 
در هتل هــا، هتل آپارتمان ها، مهمانپذیرها، 
دفاتر خدمات مسافرتی،  خانه های مسافر، 
شــرکت های فعال در حوزه گردشــگری 
سلامت، اقامتگاه های بومگردی، راهنمایان 
گردشگری، موسسات آموزشی گردشگری، 
مجتمع های گردشگری و مراکز رفاهی و 

پذیرایی تخمین زده شده است. 
وی با اشــاره به مشــکلات تاسیســات 
گردشگری در تامین ســرمایه و برگشت 
هزینه های دریافتی از گردشــگران ادامه 
داد: طبق بررسی های انجام شده 14 هزار 
و ۷۹۶ میلیارد ریال پیش بینی ســرمایه در 

گردش مورد نیاز در این بخش هاست.
براســاس اعلام اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی، 
میــزان خســارت هتل ها بــا 400میلیارد 
بــا ۲40میلیارد  هتل آپارتمان ها  تومــان، 
تومان، مهمان پذیر ها با 1۲0میلیارد تومان 
و مجتمع های گردشگری، مراکز رفاهی و 
پذیرایی با 1۲0میلیارد تومان در صدر این 
فهرست هســتند، البته این مبالغ براساس 

برآوردها تا پایان اردیبهشت بوده است.

هنوز برخی هتل ها و تاسیسات گردشگری 
انجمن صنفی  اندسخنگوی  نکرده  تسویه 
دفاتر خدمات مســافرتی خراسان رضوی 
گفت: بــا وجود پیگیری هــای زیادی که 
از مراجــع مختلف داشــتیم، هنوز برخی 
از شــرکت های هواپیمایــی خارجــی و 
اداره کنندگان تاسیســات گردشگری مانند 

هتل ها تسویه حساب انجام نداده اند.
مجیــد فرقانــی در گفت وگو با ایســنا در 
خصوص بازگشــایی مجدد دفاتر خدمات 
مسافرتی استان اظهار کرد: بازگشایی دفاتر 
خدمات مسافرتی در اســتان تقریبا انجام 
شــده و بیشــتر آن ها فعالیت خود را آغاز 
کرده اند. همچنین تعدادی از دفاتر خدمات 
مســافرتی برای مســیرهای داخلی مانند 
تورهای شمال، کیش و ... برنامه ریزی های 
محدودی نیز کرده اند، اما مشــکل اساسی 
در حال حاضر عدم اســتقبال مسافران از 
خدمات سفر اســت.وی افزود: دلایل عدم 
استقبال نیز این اســت که هنوز مردم به 

لحــاظ روانی آمادگی کافی برای ســفر را 
ندارند، از لحاظ اقتصادی نیز مردم در چند 
ماه گذشــته هزینه هایی را متحمل شدند. 
چــرا که مجبور بودند بــا توجه به تعطیل 
بــودن کسب وکارهایشــان هزینه هایی را 
انجــام دهند و حــال باید زمانی داشــته 
باشند که مقداری بازیابی شوند تا وضعیت 
مالی شان عادی شود و بتوانند برای سفر نیز 
برنامه ریزی کنند.سخنگوی انجمن صنفی 
دفاتر خدمات مسافرتی خراسان رضوی در 
خصوص تغییر هزینه های پرواز خاطرنشان 
کرد: در حال حاضر قیمت پروازها مناسب 
اســت و باید گفت گران نشده؛ بلکه ارزان 

هم شده است.
فرقانی پیرامون آخرین خسارات وارد شده به 
دفاتر خدمات مسافرتی استان گفت: آخرین 
آمار از خســارات وارد شــده به تاسیسات 
گردشگری و دفاتر خدمات مسافرتی استان 
چیزی بالغ بر 100 میلیــارد تومان برآورد 
شد؛ البته ممکن است از آخرین بررسی های 

انجام شــده آمارها کمی تغییر کرده باشد، 
چرا که در این مدت هزینه  ها افزایش پیدا 
کرده و این در صورتی اســت که درآمدی 
نیز وجود نداشــته اســت.وی در خصوص 
ادامــه وضعیت عــودت وجــوه پرداختی 
خدمات سفر توســط آژانس ها به مردم و 
نیز بدهــی ایرلاین ها بابــت این خدمات 
عنوان کــرد: برخی هنــوز درگیر عودت 
وجوه پرداختی خود هســتند، چرا که هنوز 
برخی از شرکت های هواپیمایی خارجی و 
اداره کنندگان تاسیســات گردشگری مانند 
هتل ها با وجود پیگیری های زیادی که از 
مراجع مختلف داشتیم، تسویه حساب خود 
انجام نداده اند.سخنگوی انجمن صنفی  را 
دفاتر خدمات مســافرتی خراسان رضوی 
یادآور شــد: همان طور که از ابتدای شیوع 
کرونا نیز مطرح شــد، تســویه حساب ها 
صورت خواهد گرفت؛ اما باید کمی بیشتر 
صبر کرد تا شرایط مقداری عادی تر شده و 

به روال عادی خود بازگردد.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی گفت: صنایع دستی خراسان 
رضوی به ارزش 11 میلیون و 154 هزار دلار صادر طی ســال گذشــته صادر شــده است.به 
گــزارش صبح امروز ابوالفضل مکرمی فر با اعلام این خبر افزود: براســاس داده های گمرک 
وزن این صنایع دســتی که از مرزهای خارجی اســتان صادر شده، ۹ میلیون کیلو گرم بوده 

است.
او ادامه داد: مهم ترین صنایع دســتی صادراتی خراســان رضوی شامل چوب و مشتقات آن، 

زیورآلات سنتی، ســفال و سرامیک، سنگ های قیمتی و نیمه قیمتی، شیشه های سنتی، گلیم و 
زیلو، مبلمان چوبی مس و مشتقات آن بوده است.

مکرمی فــر درباره جزئیات صادرات صنایع دســتی اظهار کرد: چوب و مشــتقات آن بــه ارزش ۲88هزار و ۷14 دلار، 
زیورآلات به ارزش 33هزار و ۲58 دلار، ســفال و ســرامیک به ارزش ۲0 هزار و ۲14 دلار، سنگ های قیمتی و نیمه 
قیمتی به ارزش 31هزار و 4۶0 دلار، شیشه های سنتی به ارزش 14۷هزار و 1۷4 دلار، گلیم و زیلو به ارزش ۹ میلیون 
و 54هزار و ۷۲5 دلار، مبلمان چوبی به ارزش ۶34 هزار و ۲۹۷ دلار، مس و مشتقات آن به ارزش ۲۷ هزار و 44۲ دلار 

و مبلغ 4۲۲ هزار و 3۲1 دلار نیز سایر محصولات صنایع دستی از خراسان رضوی صادر شده است.

مدیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی جغتای گفت: به منظور توسعه صنعت 
گردشــگری و ترویج صنایع دستی نخســتین تعاونی توسعه روستایی و گردشگری در 

شهرستان جغتای تاسیس می شود.«
به گــزارش صبح امروز، مهدی اکبــری راد با اعلام این خبر افــزود: »آثار تاریخی 
شــاخص از جمله راه آهن سراسری تهران – مشهد، ارتفاعات طبیعی و بکر، مناطق 
زیبای گردشــگری، هتل رضا و بزرگتریــن اقامتگاه بوم گردی اســتان ظرفیت های 

گردشگری این شهرستان است.« 
او ادامه داد: »با توجه به این که شهرســتان جغتای دروازه ورودی مشهدالرضا از سمت 
شهرســتان میامی)شاهرود( و سه راه چمن بید )استان گلستان(است، جایگاه ویژه ای در 

جذب گردشگر دارد.«
اکبری راد تصریح کرد: »شــرکت تعاونی توســعه روستایی و گردشگری سپهر چشــمه ساران جوین در روستای گوری 
شهرستان جغتای ثبت شده که امیدواریم این شرکت تعاونی گردشگری روستایی و عشایری شهرستان را توسعه دهد.«

گفتنی است: شهرستان جغتای در فاصله 3۲0 کیلومتری از مشهد مرکز استان خراسان رضوی قراردارد. 

تاسیس نخستین تعاونی توسعه روستایی و گردشگری در جغتای صادرات ۱۱ میلیون دلار صنایع دستی از خراسان رضوی 

اخبار

بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رئیس 
شورای شهر مشهد گفت: پیوسته 
شهرداری های  در  کرده ایم  تاکید 
و  درآمدی  صرف  نگاه  مناطق 
بسیار  و  نباشد  حاکم  شهرسازی 
رویکرد  و  نگاه  که  خرسندیم 
به  نسبت   8 منطقه  شهردار 
اصول  برپایه  مسائل،  از  بسیاری 
و  تاریخی  و  اجتماعی  فرهنگی، 
بر  مطلق  تمرکز  عدم  و  هویتی 

شهرسازی و عمرانی است.
و  کارکنان  با  گفتگو  و   8 منطقه  از شهرداری  بازدید  حاشیه  در  گندمی  بتول  امروز،  گزارش صبح  به 
پرسنل بخش های مختلف این مجموعه به تشریح اهداف بازدیدهای هفتگی خود از مناطق پرداخت و 
اظهارکرد: با این بازدیدها درصدد هستیم تا ارزیابی اجمالی از عملکرد 3 ساله مناطق 13گانه شهرداری 
مشهد، در حوزه های مختلف عمرانی، خدمات شهری، شهرداری الکترونیک و شهرسازی و ... داشته 
باشیم.گندمی با اشاره به اجرایی شدن طرح شهرداری الکترونیک در منطقه 8، گفت: خوشبختانه طی 
گفتگویی که با شهروندان داشتم، شاهد رضایت آنها از عملکرد این حوزه بودم؛ البته هنوز تا رسیدن 

به سطح مطلوب و ایده آل فاصله داریم و در بحث بارگذاری محتوای شهرسازی نقایصی وجود دارد.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر مشهد، منطقه 8 را جزو مناطق حساس و مهم شهر دانست 
چراکه از منظر تاریخی و قدمت شهروندان حاضر در منطقه و اینکه تمام حوزه های حاکمیتی در این 
محدوده واقع شده اند و در کنار توجه به نظرات آنها، باید نظر و دیدگاه و خواسته های شهروندان را هم 

مدنظر داشت.
گندمی با بیان اینکه منطقه 8 در بحث تاریخی و هویتی شهر مشهد حرف های زیادی برای گفتن دارد 
و بخش هایی از آن کاملا مغفول مانده است، افزود: نگاه و رویکرد شهردار منطقه نسبت به بسیاری 
از مسائل، برپایه اصول تاریخی، فرهنگی و اجتماعی است؛ در شهرداری اغلب شاهد نگاه های صرفا 
شهرسازی، عمرانی و درآمدی هستیم و غلبه نگاه فرهنگی و اجتماعی و تکیه بر نظرات شهروندان، 

ارزشمند است.
وی تاکید کرد: پیوسته سعی کرده ایم در شهرداری های مناطق نگاه صرف درآمدی و شهرسازی نباشد.

گندمی حفظ ساکنان اصیل و قدیمی را بسیار ضروری و مهم دانست و گفت: ساکنان قدیمی، تاریخ 
شفاهی شهر هستند و به لحاظ هویتی، فرهنگی، تاریخی و ... بعد گردشگری منطقه را باید تقویت کنیم.
وی خاطرنشان کرد: متاسفانه بخشی از ظرفیت های شهری مشهد در گذر زمان، به بهای کسب درآمد 

برای شهرداری از بین رفته و امیدواریم شاهد تکرار این اشتباه نباشیم.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر مشهد در ادامه صحبت های خود به بحث اراضی آبشار و 
توافق شهرداری با ارتش اشاره کرد و گفت: انتقال پادگان به خارج از شهر ظرفیت خوبی را در منطقه 
8 ایجاد کرده که می تواند به ظرفیت های خدماتی و فرهنگی و اجتماعی شهر، ظرفیت ارزشمندی را 

اضافه کند.

اصلی ترین مشــکلات ساخت جاده کمربند جنوبی، افزایش رشد ســاخت و ساز خانه ها و تغییر کاربری 
زمین های موجود در این منطقه است.

به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان از مشــهد، علی اصغر یوسفی مسئول قرارگاه دانشجویی صیانت از 
ارتفاعات جنوبی مشــهد یکی از اصلی ترین مشــکلات ســاخت این جاده را افزایش رشد ساخت و ساز 
خانه ها و تغییر کاربری زمین های موجود در این منطقه دانست و گفت: این امر در نهایت منجر به از بین 

رفتن ارتفاعات جنوبی مشهد می شود.
 او در بازدید از کمربند جنوبی مشهد به مسئله حفاظت از ارتفاعات جنوبی اشاره کرد و درخصوص مشکل 
ساخت کمربند جنوبی مشهد بر فراز ارتفاعات افزود: با توجه به این نکته که اصلی ترین مورد رشد ساخت 
و ســاز ها در یک منطقه وجود راه ارتباطی اســت یکی از اصلی ترین مشکلات ساخت این جاده افزایش 
رشد ساخت و ساز خانه ها و تغییر کاربری زمین های موجود در این منطقه خواهد بود که در نهایت منجر 

به از بین رفتن ارتفاعات جنوبی مشهد می شود.
مســئول قرارگاه دانشــجویی صیانت از ارتفاعات جنوبی مشهد ادامه داد: با توجه به این نکته که منطقه 
جنوبی مشهد و ارتفاعات جنوبی در جهت باد های غالب هستند و باد ها را به داخل شهر هدایت می کنند 
که این عامل ســبب تصفیه هوای شهر می شود با از بین رفتن این ارتفاعات مشکل آلودگی شهر مشهد 

چند برابر می شود. مالکان ساختمان های نزدیک نیز ناراحت از روند ساخت کمربند هستند.
پروژه ساخت کمربند جنوبی همچنان ادامه دارد

علی گشتی مســئول هماهنگی قرارگاه دانشــجویی صیانت از ارتفاعات جنوبی مشهد نیز گفت: پروژه 
کمربند جنوبی مشــهد در سال 13۹1 شــروع شده و در سال 13۹۶ با دســتور دادستانی پروژه ساخت 
متوقف شــد، اما در نیمه دوم سال 13۹8 با دستور ســتاد تدبیر و چراغ سبز دادستانی ادامه روند ساخت 

پروژه مجددا آغاز شد.
او افزود: هم اکنون شهرداری مشهد مدعی تغییرکاربری این اراضی به پارکینگ و پارک جنگلی است.
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 حقوق مدال آوران المپیک 
بیشتر می شود

هیات اجرایی تصویب کرد که حقوق ماهیانه مدال آوران المپیک افزایش پیدا کند و 
قرار است جزییات ان در جلسات بعدی بررسی شود.

به گزارش صبح امروز به نقل از ایســنا، دکترکیکاوس ســعیدی دبیر کل کمیته ملی 
المپیک در نشســت هیات اجرایی بیان کرد:یکی از نکات قابل ذکر در نشست امروز 
موضــوع افزایــش پرداختی ماهانه به مدال آوران المپیکی بود که  از ســوی هیات 
اجرایی  با کلیات افزایش آن موافقت و مقرر شــد  با توجه به اینکه موضوع  نیاز به 
تعیین شــاخصه های لازم بر حسب نوع و تعداد مدال دارد در جلسات بعدی در این 

باره بررسی های لازم صورت پذیرد.
او ادامه داد: ســید عبدی افتخاری رییس کمیســیون مدیریــت و برنامه ریزی در 
خصوص ساز و کار تخصیص و تعیین شــاخصه های توزیع بودجه فدراسیونها برای 
ســال آتی و همچنین نحوه حمایت از رشــته های المپیکی برای حضور قدرتمندانه 
در بازی های المپیک ۲0۲0 توکیو گزارشــی ارائه داد کــه درباره آن بحث و تبادل 
نظرانجام شــد و مقرر شــد تا کمیســیون مدیریت و برنامه ریزی نظرات ارائه شده 
اعضای هیات اجرایی را بررسی و در صورت نیاز مورد بازنگری قرار داده و نتیجه را 

به هیات اجرایی ارائه کند.
سعیدی تصریح کرد:موضوع دیگر ، بررسی طرح پیشنهادی به کارگیری ورزشکاران 
در پســت های مورد نیاز  بوده که مقرر شد تا در این زمینه کارشناسی  لازم صورت 
گرفته تا در نشست های بعدی مورد بررسی دقیق تری قرار گیرد لازم به ذکر است 
این موضوع در حد صرفا یک پیشــنهاد بوده و نیاز به کار کارشناسانه دقیق حقوقی 

دارد که در نشستهای آینده مورد بررسی قرار خواهد گرفت.

بانوان ورزشکار ایران در سطح 
بین المللی الگو هستند

معــاون بانوان وزارت ورزش و جوانان می گوید در حال حاضر ورزشــکاران ایرانی با 
پوشش اســلامی در میادین بین المللی تبدیل به یک الگو شــده اند و در این زمینه 
موفق عمــل کرده اند.به گزارش صبح امروز به نقل از  ایســنا، مهین فرهادی زاد در 
جلســه با نواب رئیس فدراسیون ها، نقش ورزشکاران زن ایران را در الگوسازی مهم 
برشــمرد و گفت: ورزش تنها عرصه ای اســت که در بخش بانوان کارهای بسیاری 
عمیقی برای شناســاندن انقلاب اســلامی آن هم در میادین بین المللی انجام داده 
است. زنان جمهوری اسلامی ایران به عنوان نماینده زنان جهان اسلام تمام  تلاش 
خود را  برای حضور در رویدادهای مهم بین المللی ورزشــی با پوشــش اســلامی 

کرده اند که در نهایت همه این تلاش ها موفقیت آمیز بوده است.
او با بیان اینکه در حال حاضر  ورزشــکاران ایرانی با پوشــش اســلامی در میادین 
بین المللی تبدیل به یک الگو شــده اند و در این زمینه موفق عمل کرده اند، یکی از 
اقدامات الگو ســازی زنان ایرانی را  فتح سکوهای قهرمانی در رقابت های مهم بین 

المللی  دانست که باعث به اهتزاز درآمدن پرچم ایران شده است.
معاون بانوان وزارت ورزش موفقیت بانوان را در همه حوزه ها دانست و گفت: بانوان 
ورزشــکار ایرانی در حوزه های مدیریتی، داوری و مربیگری نیز خوش درخشیده اند 
به گونه ای که آنها در خارج از ایران با پوشــش اسلامی فعالیت های حرفه ای خود را 

پیگیری می کنند.
فرهادی زاد بیان کرد: موفقیت های کســب شده در حوزه ورزش زنان با حفظ تمامی 
شــعائر اخلاقی و دین، پس از  پیروزی انقلاب اسلامی ایران شکل گرفته است  که 

از آن می توان به عنوان دستاوردی بزرگ نام برد.

دیابانه اجازه تمرین پیدا نکرد
تمرین تیم فوتبال اســتقلال امروز )یکشــنبه، 11 خرداد( در مجموعه 

ورزشی انقلاب تهران برگزار شد.
به گزارش صبح امروز به نقل از ایســنا، شیخ دیاباته مهاجم اهل مالی 
تیم فوتبال استقلال امروز )یکشنبه، 11 خرداد( در محل تمرین آبی ها 
حاضر شــد و خود را به فرهاد مجیدی معرفی کــرد. با این حال این 

بازیکن اجازه تمرین پیدا نکرد و محل تمرین آبی ها را ترک کرد.
 PCR دکتر نوروزی معاون پزشکی باشگاه استقلال در این باره گفت: نتیجه تست
دیاباتــه هنوز اعلام نشــده و به همین دلیل اجازه تمرین به این بازیکن داده نشــد 
و ان شــاءالله فردا بعد از اعلام نتیجه نهایی این تســت، دیاباته در تمرینات شرکت 

می کند.
تمرین روز یکشنبه تیم فوتبال استقلال با صحبت های فرهاد مجیدی آغاز شد و بعد 
از صحبت های مجیدی، بازیکنان زیر نظر کادر فنی به گرم کردن و کارهای مربوط 

به بدن سازی مشغول شدند.
بخش بعدی تمرین امروز آبی ها را، پاس کاری ترکیبی به صورت گروهی تشکیل داد 
که بازیکنان به صورت پنج برابر دو قرار گرفتند و به صورت تک ضرب و دوضرب این 

بخش از تمرین را برگزار کردند.
بخش پایانی تمرین امروز را مطابق روزهای گذشته فوتبال درون تیمی تشکیل داد.

اخبار

ســرمربی تیم فوتبال ســپاهان می گوید پیش از ادامه 
فوتبال باید به مســائل اقتصادی و سلامت جامعه فکر 

شود.
به گــزارش صبح امروز به نقل از ایســنا، امیر قلعه نویی 
درباره شــروع لیگ برتر اظهار کرد: یک بحث مملکت 
و یک بحث فوتبال وجود دارد. آیا ســلامت و مشکلات 
اقتصــادی جامعــه و دغدغه های مردم مهم تر اســت 
یا فوتبــال؟ چه از نظر ســلامت جامعه و چــه از نظر 
دغدغه های ســلامت مردم ما در وضعیت بسیار سختی 
قــرار داریم. همــه از فوتبال صحبــت می کنند اما من 
می گویم به مردم فکر کنید. در این شــرایط سخت آن 
عزیزانی که به ســر کار می روند چه گناهی کردند؟ بهتر 
از فوتبال را کنار بگذاریم و درباره سلامت جامعه صحبت 
کنیم. درباره مشــکلات و دغدغه هــای جامعه صحبت 
کنیم. اگر آنجا را درســت کنیم، بعــد می توانیم درباره 
فوتبال صحبت کنیم. وقتی جامعه مشکل دارد ما درباره 
فوتبال چــه بگوبیم؟ برخی آلمان را مثال می زنند اما آیا 
اقتصــاد آلمان با اقتصاد ما برابر اســت؟ ببینیم دولت ها 
چطور رفتار کردند؟ دولت ها در قبال مشــکلات مردم و 

سلامت مردم چه رفتاری انجام دادند؟
وی افزود: می گویند در آلمان فوتبال ها شروع شده است 
اما در آلمان یک کارگر اگر ٣٠٠٠ یورو می گیرد با همان 
پول کل زندگی اش می گذرد. آیا سلامتی کارگران عزیز 
ما مهم نیســت؟   اگر می خواهیم شرایط را عادی نشان 
بدهیم باید شرایط عادی باشد. نباید عادی نشان بدهیم. 
اگر موج دوم کرونا در پاییز شــروع شد، چه کسی پاسخ 

مردم را خواهد داد؟
ســرمربی تیم فوتبال سپاهان که با رادیو ایران صحبت 
می کرد، ادامه داد: اگر مشکلات جامعه را حل و سلامت 
جامعه را تأمین کردیم و دغدغه اقتصادی را حل کردیم 
بیایید درباره فوتبال صحبــت کنیم. آن هایی که قدرت 
دارند ابتدا این دو مقوله را حل کنند.   ما باید مشــکلات 
جامعه را حل کنیم. اگر مشــکلات حل نشود فوتبال با 

دغدغه اقتصادی جامعه چه معنی دارد؟
او تصریح کــرد: مگر پروتکل تدویــن نکردند؟ همین 
پروتکل ها هم ایراد دارد. ایراد اول این اســت که آقایان 
مســئولیت قبول نمی کننــد و تضمیــن نمی دهد. آنها 
هیچ مربــی ای را دعوت نکردن کــه نظرخواهی کنند. 
کارشناسی باید صحبت کنیم. باید از چهار مربی دعوت 
می کردند تا نظر بدهند. من همینجا از تلاش و ایثارگری 
جامعه پزشکی هم تشکر کنیم اما مسئولیت این پروتکل 

را نمی پذیرند.
قلعه نویی در پاسخ به این سوال که فشار برای برگزاری 
مســابقات از کجا می آید، گفت: فقط می خواهند بگویند 
مملکت شــرایط عادی دارد و مشــکل ندارد. امروز آمار 
کرونا را دیدید؟ ما نباید نشــان بدهیم جامعه و مملکت 
حالــت عادی داریم. اگر این رفتار ها ادامه پیدا کند موج 
دوم شــدیدتر خواهد شــد. می خواهند مملکت را عادی 
نشــان بدهند در صورتی که عادی نیست و مشکلات و 
دغدغه هایــی وجود دارد. ما اصلا بحث قهرمانی نداریم. 
چهار و پنج مدیر در این شــرایط بــد اقتصادی از جیب 
هزینــه می کنند. آیا درد دل زنوزی را گوش کردید؟ درد 
دل آقــای حمیداوی و حــدادی را گوش کردید؟ بعضی 
از  تیم ها دولتی هســتند بودجه دولتی دارند و به کسی 
هم فشــار نمی آید. آیا نباید پای حرف مدیران تیم های 
خصوصی و برخی مربیان مثل مجید جلالی می نشینند؟

وی در بخش دیگــری از صحبت های خود به موضوع 
اساسنامه فدراسیون فوتبال اشاره کرد و گفت: آیا قبل از 
ارسال به فیفا نظرخواهی کردند؟ با این رفتار ها به جایی 
نمی رســیم. ابتدا می خواهیم سلامت جامعه و مشکلات 
اقتصادی برطرف بشود. فوتبال یک مقوله صنعتی است 
که همه چیز دارد. یک زمانی فوتبال را تهدید می دیدیم 
اما الان فرصت می بینیم. یک موقع جمعیت را در ورزش 
از ٨٠ هزار نفر به ۵ هزار نفر رســاندیم اما الان فوتبال 
را فرصــت می دانیم. بایــد به فوتبال بــه عنوان مقوله 
اجتماعی، آسیب  شناسی و اقتصادی نگاه کنیم و اینگونه 

نباشــد نباید از فوتبال مقطعی استفاده کنیم. همه قشر 
جامعه مثل راننده تاکسی خانواده دارند و باید در اولویت 

باشند. در این شرایط فوتبال معنی ندارد.
قلعه نویــی در ادامه درباره تســت کرونایی که بازیکنان 
ســپاهان دادند، گفــت: ما در ١٠ روز ٣ تســت دادیم. 
شــروع تمرین همه منفی بودند امــا الان دو بازیکن و 
یک تدارکات کرونا دارند. همه پروتکل بهداشتی را هم 

رعایت کردیم. بازیکن ٢ ساعت در اختیار ماست 
و ٢٠ ساعت کنترلش در اختیار خودش است. 
ابتدا کرونا را مهار کنیم و بعد شرایط را عادی 

اعلام کنید.
او در ادامه درباره نامه چهار باشــگاه لیگ 
برتری بــرای تعطیلی لیــگ هم گفت: 

آقــای زنوزی حرف خوبــی زد. برخی 
تیم ها دولتی هســتند شاید محدودیت 
دارنــد و نمی توانند راحت حرف بزنند. 
باشــگاه های  مدیران  کــه  اینجوری 
بزنند  خصوصی می توانند راحت حرف 
و تصمیم بگیرند شــاید برخی مدیران 
نتوانند حرف بزنند. بهتر اســت فوتبال 
اقتصادی  در شرایطی که مشــکلات 
کمتــر و ســلامتی هم باشــد ادامه 
داشت باشد. بهتر است قبل از فوتبال 
درباره ســلامت جامعه صحبت کنیم. 
ما نمی گوییم فوتبال تعطیل شــود. ما 
می گوییم ســلامت جامعــه که آقای 
گل محمدی هم جز این جامعه اســت 
ایجاد شود و بعد فوتبال ادامه پیدا کند.

او تصریح کرد: الان شــرایط اقتصادی 
و کرونا در خوزســتان چطور اســت؟ 
چطور استقلال می خواهد به آنجا برود؟ 
به جز برخی باشــگاه ها، سایرین چطور 

می خواهند پرواز چارتر کنند؟

فوتبال مهم تر است یا دغدغه مردم؟

استقلال به من کلک زد
سرمربی فولاد از شرایط تیمش در اردوی تهران ابراز رضایت کرد.

به گزارش صبح امروز به نقل از  ایســنا، جواد نکونام، ســرمربی تیم فوتبال 
فولاد خوزســتان درباره وضعیت تیمش گفت: از چهارشنبه گذشته تواسنتیم 
دور هم جمع شویم. شــیمبا چند روز دیرتر به ما اضافه شد. پنج شنبه اولین 
تســت را دادیم و تمرین را شــروع کردیــم. از آذری و مدیریت کارخانه به 
خاطر هزینه های سنگینی که برای باشگاه انجام دادند تشکر می کنم. اهواز 
شرایط خوبی ندارد و نمی توانستیم در آن جا تمرینات خود را برگزار کنیم. در 
تهران با رعایت نکات بهداشــتی و رعایت پروتکل ها توانستیم شرایط تیمی 

را خوب حفظ کنیم.
او ادامه داد: در دیدار با استقلال هوادار حضور ندارد پس فرقی نمی کند بازی 
در کجا برگزار شــود. امیدوارم تا آن زمان وضعیت کل کشــور خوب شود. 
مسوولان استانی شرایط قرنطینه را سخت تر کرده اند تا وضعیت بهتر شود و 
امیدوارم این اتفاق بیفتد تا کرونا از کشــور دور شود. چیزی که برای ما مهم 
ایســت این است که هواداران ما دوست دارند در شهر خودمان بازی کنیم و 

به امید خدا در ورزشگاه خودمان میزبان استقلال خواهیم بود.
نکونام درباره تهدید تیم هــای خصوصی به انصراف از لیگ برتر و پیگیری 
تمرینــات فولاد با وجود اعتراض به برگــزاری بازی ها گفت: من کاری به 
هیچ تیمــی ندارم. آن زمان که لیگ برگزار می شــد، گفتم که نباید برگزار 
شــود. این صحبت من به خاطر تیمم نیســت بلکه به خاطر جامعه فوتبال 
اســت. همه مخالف برگزاری لیگ هستند. اگر بتوانیم هر روز یک نفر کم تر 
را راهی بیمارســتان کنیم، کار درستی انجام داده ایم و به نوعی به پرستاران 
که قهرمانان ما هستند اســتراحت دادیم. من بعضی صحبت ها را می خوانم 
و تعجب می کنم. ما نمی توانیم پروتکل های اسپانیا و آلمان را رعایت کنیم؛ 
شما می دانستید در اسپانیا هر بازیکن با هر ماشینی که روز اول به تمرین آمد، 
باید تا آخر با همان ماشــین به تمرینات تیمش اضافه شود؟ شما می دانستید 
بازیکــن حق ندارد به رختکن برود و در آن جا دوش بگیرد. در آلمان ۲ ماه 
تمرین کردند تا مسابقات شروع شود. مشکل این است که ما باید زیرساخت 
را رعایت می کردیم و همه نقاط را اســتاندارد می کردیم و سپس تمرین ها را 
شروع می کردیم. نمی شــود هر کسی هر چیزی که گفت باور کنیم. من به 
پروتکل های اســپانیا مسلط هستم زیرا دوستانی دارم که در آن جا هستند و 
علاقه دارم که از آن ها درباره تمرین ها و پروتکل های شان بپرسم. در آلمان 

تیم ها یک ماه با هم تمرین کردند و سپس مسابقات شروع شد.
او افزود: امســال ســال جام جهانی اســت و تیم ملی مهم است. آلمان ۹ 
مصدوم عضلانی داشــته است. تیم اوساســونا در تمرینات 5 مصدوم داشته 
اســت. می دانستید هر 50 نفری که باید برای بازی به شهر دیگر بروند اتاق 
جدا داشــته باشند؟ ما فقط می توانیم بگوییم خدایا لیگ را به امید تو برگزار 
می کنیم زیرا پروتکل ها رعایت نمی شــود. با یک بار از زیر دستگاه رد شدن 
که پروتکلی رعایت نشده زیرا یک تکل در تمرین می تواند برخورد و بیماری 
ایجاد کند. در کدام باشــگاه دنیا مدام دست افراد کنار زمین تمرین اسپری 
اســت؟ فوتبال این چیزها نیست و با همه شــغل ها فرق می کند و نباید آن 
را احساســی کرد. آن زمان که قرار بود تصمیم گیری شود، باید تمام مدیرها 
را جمع می کردند و از آن ها نظر می پرســیدند، شاید ۲ نظر به درد می خورد. 
ســخت است در سالی که لیگ قهرمانان آسیا، جام حذفی، لیگ برتر و سال 

بعد هم باز همین مسابقات است، لیگ را برگزار کرد.
نکونام اضافه کرد: بازیکنان این گونه آســیب می بینند. نظر من این بود که 
لیگ را تعطیل می کردیم و شــروع می کردیم به آماده سازی زیرساخت ها و 
ایجاد پروتکل های بهداشــتی استاندارد و ســپس بازی ها را آغاز می کردیم. 
ســال بعد نه تیم امید داریم و نه تیم ملی پس لازم نبود 45 روز اســتراحت 
به تیم ها داده شــود. می توانســتیم لیگ را دیرتر شروع کنیم و از آن طرف 
هم لیگ به جای این که اردیبهشــت تمام شود، خرداد تمام شود. بازیکنان 
ملی پوش در معرض آســیب هستند. الان مهم نیست که چه کسی می تواند 
قهرمان شود. مهم سلامتی بازیکنان است. وقتی یک چیزی را شروع کردیم 
و اجبار است، بازیکن نمی تواند سرپیچی کند. بازیکن من آن قدر می ترسید 
که گفت من در ماشــین می خوابم و می ترســم از این وضعیت. کرونا را من 
می گیرم و هیچ اتفاقی برای من نمی افتد اما اگر ناقل بیماری شوم و به یکی 
که ســن بالایی دارد انتقال دهم، آن وقت چی؟ این پروتکل ها برای رعایت 

کردن و کم کردن تلفات بیماری است.
سرمربی فولاد درباره این که در صورت لغو لیگ امکان دارد تیمش سهمیه 
آســیا را نگیرد، تصریح کرد: نظر شخصی من این است که لیگ استراحت 
می خورد تا زیرســاخت ها را آماده می کردیم و به تیم ها می گفتیم لیگ را ۲ 
ماه دیگر شــروع کنیم. متاسفانه در کشور ما تا اعلام کردند بازی ها از فلان 
تاریخ شروع می شــود تیم ها بدون تست کرونا وسط زمین ریختند و تمرین 

کردنــد، تازه بعضی تیم ها در زمان قرنطینه هم قایمکی تمرین می کردند. از 
لحاظ فنی، لیگ دیر شــروع شد و قرار بود تا اردیبهشت برگزار شود و حالا 
هم که قرار است تا مرداد ادامه پیدا کند، بازیکن فوتبال در یک فصل چگونه 
بایــد بدنش را در اوج نگه دارد. بدنش از آهن نیســت و مصدوم می شــود. 
همه این ها برای سلامتی جامعه است و همین فوتبال برای سلامتی جامعه 
اســت. یک نفر هم کم تر مریض شــود، یک نفر است. فوتبال قابل مقایسه 
با هیچ رشــته ای نیست. بعضی مجبورند سرکار بروند و امرار معاش کنند اما 
فوتبالیســت ها آن طور که من فکر می کنند همه دارا هستند و نیازی ندارند 

حتما الآن بازی ها برگزار شود.
وی درباره این که پاتوســی هنوز به تمرینات بازنگشــته است گفت: ما به 
ســازمان لیگ نامه زده ایم که اگر بازیکن ما نرسد ما بازی نخواهیم کرد و 
باید بازی ما را عقب بیاندازند. به هر حال آقایانی که این تصمیم را گرفته اند 
باید حواس شــان به قرارداد بازیکنان و مربیان خارجی باشد که چه زمانی به 
اتمام می رســد اما خدا را شــکر در فوتبال ما همه همه چیز را می دانند! همه 
چیز امکان پذیر است و چیزی معلوم نیست. وقتی برنامه ریزی نداریم، همین 
می شود. مربی خارجی تیم ما می گوید قراردادش تمام شده و به اداره مالیات 
اســپانیا اعلام کرده که من تا این تاریخ نیستم و شغل دارم و به من حقوق 

بازنشستگی ندهید؛ الآن می گوید من باید چه کار کنم.
نکونام درباره مصدوم های تیمش گفت: ما تازه اول راه هســتیم و این قصه 
ســر دراز دارد. بازیکن 3 ماه بدنسازی کرده که ورزشگاه ها درست شود اما 
نهایت 4 یا 5 ورزشــگاه درست شــد و با این وضعیت بازیکن فرسوده شده 
اســت. یک روز باید به بازیکن باید بگوییم تمرکز کن و یک بار باید بگوییم 
خســته نشــو. برنامه ایران کاملا غیرحرفه ای اســت و سبب فرسوده شدن 

بازیکن می شود.
وی درباره طلبش از استقلال تاکید کرد: من از استقلال طلب دارم. امیدوارم 
در فوتبال ایــران اتفاق بیافتد که تیم های بدهــکار نتوانند بازیکن بگیرند. 
من از 3 باشــگاه طلب دارم اما این فوتبال ایران است و خیلی از مربی ها و 
بازیکن ها هســتند که از چند باشگاه طلب دارند اما کسی رسیدگی نمی کند. 
درباره استقلال هم بگویم که طلب قراردادی من را پرداخت کردند و مالیات 
مــن را هم به من کلک زدند.  AFC در اولین فرصت صحبت به باشــگاه 
می داند که چه بگوید زیرا من تمام مدارک را به صورت ترجمه شــده برای 
آن ها فرســتاده ام که باشگاه استقلال موظف به دادن طلب من بود. باشگاه 
استقلال مبالغی را که من برای مالیات داده بودم را به من برنگرداند و گفت 
که آن ها حســاب شده و پولی به من ندادند. در فوتبال ایران مدیریت نداریم 
و غیر از آذری و ۲ یا 3 نفر دیگر، مدیر نداریم. مدیری مثل کی روش به این 

فوتبال آمد و او را فراری دادیم.
نکونام در حاشیه اردوی تیمش در تهران که در هتل المپیک برگزار می شود، 
دربــاره تهدید فیفا به تعلیــق فوتبال ایران به خاطر اســاس نامه ای که در 
فدراســیون فوتبال وجود دارد،  خاطرنشــان کرد: از لحاظ این که فوتبال ما 
به سلامت برســد،  من موافق هستم این اتفاق بیفتد چون مجبور می شویم 
خودمان را درست کنیم. ما در حال حاضر موقعی که می خواهیم آمار مالیات 
یا بدهی های خود را فهرســت کنیــم یا قراداد خود را اعــلام کنیم، دروغ 
می گوییم. من امیدوارم فوتبال ما تعلیق نشود اما اگر این اتفاق بیفتد ما باید 

خودمان را درست کنیم.
او دربــاره غرامت مارک ویلموتس گفت:  من وقتی که به فدراســیون آمدم 
گفتم که می خواهم در تیم ملــی یاد بگیرم و دنبال پول و جایگاه نبودم اما 
این ها با شما شوخی ندارند و در هر صورت آن ها پول شان را می خواهند. اگر 
اشــتباهی وجود داشته است،  باید شهامت این را داشت که آن را اعلام کرد. 

قراردادهای بدتر از ویلموتس هم وجود داشته است.
ســرمربی فولاد خوزســتان افزود: وقتی بایرن مونیخ وقتی سرمربی خود را 
انتخــاب می کند، باید  برویــد ببیند از کجــا او را آورده اند. ما یک کلاس 
مربی گری رفتیم و یک اســتاد از اروپا آمده بود. ۹5 درصد کســانی که در 
کلاس مــا آمده بودند در خیابان هم به آن ها تیم نمی دهند. کســانی که به 
فوتبال علاقه دارند و می خواهند کار کنند، ردی از آن ها نیست و نمی گذارند 
کار کنند. الان ما باید برای آینده خود مربی بسازیم. آیا ما تا به حال این کار 
را کرده ایم؟ اگر کســی است که با ما مخالف باشد، می خواهیم او را از ریشه 

بزنیم و این نتیجه فوتبال ما می شود.
نکونام درباره حضور دلال در فوتبال ایران گفت: امیدوارم این مســاله حل 
شــود و به نظر من هر کاری که برای پاکسازی فوتبال انجام شود، خوب و 

موثر خواهد بود.
او درباره حضور اسکوچیچ به عنوان سرمربی تیم ملی ایران گفت: برای تیم 

ملی ایران آرزوی موفقیت می کنم.



۸
دوشنبه12 خرداد ماه 1399/   سال سوم  /   شماره 696

Vol.3.No.696  /  Jun.1.2020

w w w . s o b h e - e m r o o z . i r
sobhe.emrooz.news@gmail.com خر

گ آ
بر

روزنـامه اقتصادی، سیاسی و 
فرهنگی خراسان رضوی

روابط عمومی وامور مشترکین:  09152560091
سازمان آگهی ها:  051-38929823

آدرس: بولوار دانش آموز -  دانش آموز30-پلاک 4   
   تلفن:38929824- 38929825                                                                                                           

نمابر:  38923452 - 051 سامانه پیام کوتاه: 100080888

مطالب درج شده در روزنامه الزاما به معنای تایید محتوای آن نمی باشد.

روزنامه صبح امروز پذیرای مطالب و مقالات شما مخاطبان ارجمند می باشد.

صاحب امتیازو مدیر مسئول :

حسین رفیعی

Sobh_Emrooz

Sobh_Emrooz

بلاتکلیفی بیش از ۱0میلیون ایرانی برای دریافت کارت 
هوشمند ملی

سخنگوی سازمان ثبت احوال کشور:چنانچه چاپخانه دولتی که 
مسئول تولید بدنه کارت هوشمند ملی است به تعهداتش در زمینه 
تولید بدنه این کارت عمل کند، ســازمان ثبت احوال طی ۶ ماه 
می توانــد برای همه افرادی که در نوبت گرفتن کارت هســتند، 
کارت را صادر و تحویل دهد. در حال حاضر بیش از 10میلیون و 
۶00 هزار نفر در نوبت صدور کارت هوشمند ملی هستند و برخی 
از این افراد حتی نزدیک به دو سال است که مراحل پیش ثبت نام 
کارت هوشمند ملی را انجام داده اند، اما همچنان منتظر دریافت 

کارت هستند. /ایرنا
 

انتقاد تند سایت اصولگرا از نماینده نزدیک 
به مصباح یزدی

پیشــنهاد نماینده اصولگرای مجلــس و از نزدیکان به آیت الله 
مصباح با انتقاداتی از ســوی ســایت اصولگرای مشــرق روبرو 
شده است.مشرق نوشــت:نمایندگان به رسالت اصلی خود یعنی 
»نمایندگی« یا همان قانون گذاری، نظارت و سیاست ورزی منتج 
به کاهش مشکلات بپردازند نه اینکه مردم فکر کنند نمایندگان 
محترم بصورت روزانه مشغول نوشتن توییت های داغ، گل آرایی 
میز کار با عکس شهدا و برنامه ریزی برای کلاس اخلاق و ختم 
قرآن هستند.آقای جلالی و سایر نمایندگان اصولگرای محترمی 
که طی روز های جاری به رفتار های فردی )ولو پســندیده( مثل 
پس دادن کارت هدیه، یادگاری با عکس حاج قاسم، متروسواری 
و حضور در گلزار شــهدا مشغول شده اند باید در جریان باشند که 
انتظار مردم صرفاً کار و رفع مشــکلات اســت نه این رفتار های 

شخصی!

 زمین متری ۴ میلیون، 20 میلیون شد!
طی 3 ســال اخیر قیمت زمین در تهران متری 1۶ میلیون تومان 
گران شــد؛ یعنی چیزی حدود 351 درصد رشد! طی 3 سال اخیر 
یعنی از بهار 13۹۶ تا پایان زمستان 13۹8 قیمت زمین مسکونی 
از متری 4 میلیون و ۶00هزار تومان با رشد حدود 351 درصدی به 

۲0 میلیون و 800 هزار تومان رسیده است. /نود اقتصادی
 

جنجال بر سر اعتبارنامه نماینده دارای سابقه محکومیت
در جلســه علنی امروز مجلس اعتبارنامه حسین محمدصالحی 
نماینــده فریدن و فریدون شــهر و چادگان تایید نشــد. یکی از 
معترضان به اعتبارنامه این نماینــده زهره الهیان نماینده تهران 
بود.به نوشــته خبر آنلاین، زهره الهیان، منتخب مردم تهران در 
یازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی، در گفتگویی از اعتراض 

خودش نسبت به اعتبارنامه حسین محمدصالحی منتخب فریدن، 
فریدون شهر و چادگان در این دوره مجلس به شعبه 10 پارلمان 
خبــر داد.او گفت: آقای محمدصالحی ســابقه محکومیت دارد و 
صلاحیت وی در هیات نظارت اســتان و هیئت مرکزی رد شده 
اســت. نحوه بررســی صلاحیت آقای محمدصالحی در شورای 
نگهبان اینگونه بوده که فقط یکی از اعضا صلاحیت وی را تأیید 
کرده و تأیید صلاحیت وی به منزله تأیید شورای نگهبان نیست.

 
پرداخت سود های ۱۸و 20درصدی در بانک ها!

با وجود اینکــه بانک ها در 31فروردین ماه ســال جاری تصمیم 
گرفتند تا مصوبه شــورای پول واعتبار در سال ۹5 مبنی بر توقف 
پرداخت سود ســپرده بیش از 15درصد را با جدیت رعایت کنند، 
اما کمتــر از یک ماه بعد از این تصمیم با انتشــار اوراق گواهی 
با ســود 18درصد به تصمیم خود پشت کردند.به گزارش میدانی 
اقتصادآنلاین از شعب بانک های مختلف نشان می دهد بسیاری از 
بانک ها پیمان خود را فراموش کرده و سود های 18 و ۲0درصدی 

برای سپرده های یکساله خود پرداخت می کنند.
 

امیررضا واعظ آشتیانی: 
استیضاح روحانی از او یک قهرمان می سازد

امیررضا واعظ آشتیانی گفت: به هیچ وجه نباید استیضاح هراسی در 
کشور راه بیفتد. اگر منافع نظام و مردم اقتضا کند که فردی نالایق 
در مقام وزارت نباشد، طبیعی است که نمایندگان مجلس باید اقدام 
به استیضاح کنند؛ خواه دولت از نصاب بیفتد یا نیفتد.فعال سیاسی 
اصولگرا به نامــه نیوز گفت:اگر تنها یک وزیر از دولت حســن 
روحانی به هر دلیلی خواه اســتیضاح یا استعفا یا حتی مرگ جدا 
شود، دولت باید تمام کابینه را مجدد به مجلس معرفی کند. من 
بعید می دانم که مجلس یازدهم به سمت استیضاح رئیس جمهور 
پیش برود، زیرا آقای روحانی باید دوره هشت ســاله خود را طی 
کند تا عملکردش همه جانبه مشخص شود. اگر روحانی استیضاح 
شود، از او قهرمان ساخته می شود و همه ناکارآمدی های دولتش 
تحت الشــعاع قرار می گیرد و او و حامیانش خواهند گفت که اگر 
رئیس جمهور اســتیضاح نمی شــد و دولت می ماند نتایج کار ها و 

اقدامات مشخص می شد.
 

اصلاح طلبان هیچ قدرتی در نظام ندارند
یک فعال سیاســی اصلاح طلب معتقد است: اصلاح طلبان الان 
هیچ قدرتی در نظام ندارند که بتوانند فضای کدر حاکم را ترمیم 
کنند. با وجود این، آنچه مســلم است، همه سلیقه های سیاسی و 
بخش های قدرت باید دست به دست هم بدهند تا اعتماد مردم به 
انتخابات و اثرگزاری رأی هایشان را بازسازی کنند.داریوش قنبری 

به اعتمادآنلاین گفت:واقعیت تلخ این اســت که مردم نسبت به 
انتخابات مأیوس شده اند و برای حضور در پای صندوق های رأی 
دلگرمی ای ندارند.به هر حال برخی از رفتار ها و سیاست هایی که 
اتخاذ شد متاســفانه مردم را به این ذهنیت رسانده که رأی شان 
منشاء اثر نمی شود. پس طبیعی است که در چنین شرایطی هیچ 
انگیزه ای برای حضور در پای صندوق رأی نداشته باشند.این یأس 
و ناامیدی نه فقط برای اصلاح طلبان بلکه برای اصولگرایان و البته 
کل نظام هزینه زا خواهد بــود.در همین انتخابات اخیر به وضوح 

مشاهده شد که مردم با حاکمیت فاصله گرفته اند.
 

کرونا نه از بین رفته و نه ضعیف شده است
علیرضا رئیسی، معاون بهداشت وزارت بهداشت گفت: متأسفانه 
در برخــی موارد، مردم نکات بهداشــتی را رعایت نمی کنند. این 
تصور که با گرم شــدن هوا کرونا از بیــن می رود، تصور غلطی 
اســت و اتفاقاً می بینیم که مناطق گرمسیر گرفتار کرونا شده اند. 
برزیل و روســیه که در رتبه ۲ و 3 تعداد مبتلایان قرار دارند، جزء 
سردترین و گرم ترین کشور ها هستند و تفاوتی در این زمینه وجود 
ندارد. هر کس که در هر جمعی است باید از ماسک استفاده کند. 
نیازی نیست از ماسک N ۹5 یا ماسک 3 لایه استفاده شود؛ حتی 
یک تکــه پارچه هم که جلوی دهان و بینی را بگیرد، مناســب 
اســت. کرونا نه از بین رفته و نه ضعیف شده است؛ اگر مدیریتی 
در بحث کرونا صورت گرفته، به دلیل رعایت کردن مردم اســت 
و اگر رعایت کردن ادامه نداشــته باشد، دوباره گرفتار می شویم. /

باشگاه خبرنگاران

درخواست ۱۱00 استاد دانشگاه برای محمود صادقی 
تبرئه شود

بیش از 1100 استاد دانشــگاه از سراسر کشور با امضای نامه ای 
به حجت الاسلام والمسلمین ابراهیم رییسی، رییس قوه قضاییه 
خواستار لغو حکم محکومیت محمود صادقی نماینده پیشین مردم 
تهران در مجلس شورای اســلامی شدند. در بخشی از این نامه 
آمده است: به باور ما یک استاد دانشگاه افزون بر رسالت آموزش 
که جامع تحقیق و روشنگری است، وقتی در جایگاه مهم سیاسی، 
چون نمایندگی مردم در مجلس شــورای اسلامی قرار می گیرد 
قانونــاً و اخلاقاً به صورت مضاعف مکلف خواهد بود تا با روحیه 
مطالبه گری بــرای احقاق حقوق مردمی کــه او را به نمایندگی 
خویش برگزیده اند، روشــنگری نماید و مســتدعی حقوق حقه 

شرعی و قانونی انتخاب کنندگانش شود. /امتداد

چین مدعی شد واکسن کرونا را تا پایان سال
 وارد بازار می کند

همزمان با تلاش جهانی برای دســتیابی به واکسن کرونا، چین 
اعلام کرد این واکســن را تا پایان سال جاری میلادی وارد بازار 
خواهد کرد. کمیسیون مدیریت و نظارت ارزیابی های دولتی چین 
اعلام کرد در حال حاضر 5 واکســن کرونا در این کشور در حال 
گذرانــدن مراحل مختلف از جمله آزمایش های بالینی هســتند. 
گزارش حاکی است واکسن مشترک آزمایشگاه بیولوژیک ووهان، 
کانون شــیوع اولیه ویروس کرونا و یک موسسه تحقیقاتی پکن 
نسبت به سایر واکسن ها پیشرفت بیشتری دارد و احتمالا تا پایان 
سال جاری میلادی روانه بازار خواهد شد. این واکسن که اکنون 
در فاز دوم آزمایش قرار دارد تا کنون بر روی دو هزار نفر آزمایش 

شده و ظرفیت تولید سالانه 100 هزار میلیون دوز را دارد. / ایرنا

کارشناسی ارشد 25 میلیون و دکترا ۳5 میلیون تومان
دیروز فریدون جعفری دســتیار ویژه وزیر علــوم در امور حقوق 
شــهروندی با انتشار پســتی در صفحه اینستاگرام خود از کشف 
بیش از 30 هزار مدرک جعلی توســط وزارت علوم در ســال ۹8 
در محــدوده میدان انقلاب خبر داد. این مطلب بهانه ای شــد تا 
روزنامه خراســان در باره مافیای مدرک جعلی گزارشی را منتشر 
کند. این روزنامه نوشت:«کارشناسی ارشد ۲5 میلیون و دکترا 35 
میلیون تومان! »؛ این قیمت هایی است که یک فروشنده مدارک 
دانشــگاهی که اعتماد به نفس بالایی هــم دارد برای فروش به 
اصطلاح قانونی مدرک به من می دهد. مدرکی که اگر بخواهی به 
صورت قانونی و تحصیل آن را کسب کنی، در دانشگاه آزاد شبانه، 
پردیــس و غیر دولتی حدود 100 میلیونی برایت آب می خورد. در 
برخی موسسات به صورت علنی مدرک فروخته می شود به گونه ای 
که نام و عنوان در ســوابق موسســه جعلی است، ولی فقط روی 
کاغذ فاجعه ای در فضای علمی و دانشــگاهی در حال رخ دادن 

است.

به بهانه این که می خواهیم انقلاب را خالص کنیم، آنقدر 
دایره را تنگ نکنیم

محمدعلی انصاری دبیر ستاد مرکزی بزرگداشت امام خمینی امروز 
در یک نشســت خبری از تنگ شدن دایره انقلاب انتقاد کرد. او 

گفــت: به بهانه این که می خواهیم انقلاب را خالص کنیم، آنقدر 
دایره را تنگ نکنیم. چه چیزی اتفاق افتاده که نسبت به صلاحیت 
افراد این همه تردید داریم؟. ســایت جماران با انعکاس سخنان 
انصاری به نقل از او نوشــت:انقلابی به معنای پرخاشگری و بی 
احترامی به حریم دیگران نیســت. انقلابی بودن به معنای واقعی 
یعنی شــجاع تر، مردمی تر، عالم تــر و اخلاقی تر بودن. اگر این 
چنــد چیز در یک جامعه و افراد آن پیدا شــد، آن جامعه انقلابی 
و انقلابی تر می شــود. فرمان انقلابی این نیست که امام شمشیر 
بردارد و همه را با شمشــیر بکشــد. فرمان انقلابی این است که 
امام قطعنامه را بپذیرد و بگوید من جام زهر را نوشــیدم. عده ای 
می گوینــد این جام زهر چه بوده اســت؟ امام با تحلیل عمیق از 
شــرایط کشور و جنگ و اجماعی که علیه کشــور به وجود آمد 
تصمیــم به پذیرش قطعنامه گرفت؛ البته پس از دریافت گزارش 

و مشورت مسئولان.

۳ نفر در یک روز بر کرسی ریاست مجلس تکیه زدند
مجلس یازدهم در اولین جلسه رسمی خود سه رئیس را تجربه کرد 
و سه نفر بر صندلی ریاست نشستند. قالیباف زنگ آغاز جلسه را 
به صدا درآورد، تقریبا دو ساعت بعد امیرحسین قاضی زاده هاشمی 
نائب رئیس اول مجلس اداره جلسه را به عهده گرفت، اما او هم 
تا پایان جلســه ماندگار نشد و بعد از گذشت ساعتی ریاست را به 
علی نیکزاد سپرد. طبق آئین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی 
هر جلســه باید 4 ساعت باشد و اگر نمایندگان بخواهند جلسه را 
ادامه بدهند باید برای آن رای گیری کنند با وجود این جلسه علنی 
امروز بیشتر از حد قانونی طول کشید و حتی برخی اعضای هیات 
رئیسه با صدای آرام این موضوع را به یکدیگر تذکر می دادند، اما 
علی نیکزاد زنگ پایان جلسه را وقتی به صدا درآورد که نزدیک به 

نیم ساعت از وقت قانونی مجلس گذشته بود.

ادعای جنجالی نماینده تهران: تهدید مسلحانه شدم
خبرآنلاین، احمد نادری، نماینده مردم تهران در مجلس شورای 
اســلامی، در توئیتی نوشت:از دیروز که به اعتبارنامه جناب آقای 
تاجگردون اعتراض کرده ام، هزاران پیام تهدید و تشــکر ارسال 
شده. جالب ترین آن، تهدید به برخورد با اسلحه گرم بوده. قبل از 
انتخابات هم نظام را تهدید کرده بودند اگر صلاحیت ایشان تایید 

نشود، درگیری مسلحانه اتفاق می افتد.
منبع : تابناک

انتقاد تند سایت اصولگرا از نماینده نزدیک به مصباح یزدی/ چین مدعی شد واکسن کرونا را تا پایان سال
 وارد بازار می کند/ ۳ نفر در یک روز برکرسی ریاست مجلس تکیه زدند

5۱۱/۱اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای  فاقد سند رســمی . برابر رای شماره 13۹۹۶030۶۲۷1000۲18 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشــهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
محمود کریمی فرزند کریم به شماره شناسنامه ۲۷ صادره از بیرجند در ششدانگ اعیان یک  
باب خانه به مساحت  1۲5 متر مربع قسمتی از پلاک ۶8 اصلی بخش۹ مشهدواقع در 5تن 
۶4 بعــد از کوچه اول پلاک ۶3 اعیان متعلق به خود متقاضی وعرصه موقوفه آســتانقدس 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف۹1۷
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/۲/۲8 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/3/1۲

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد
*******************************************

5۱۱/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای شماره 13۹8۶030۶۲۷10041۲8 ورای اصلاحی 
شــماره 13۹۹۶030۶۲۷1000۲۲۲ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه 
پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عباســعلی ســیار فرزند جان علی به شماره 
شناســنامه 10۶۹ صادره از فریمان در ششدانگ اعیان یک باب خانه به مساحت 3۲0 متر 
مربع قسمتی از پلاک از 4۹ اصلی بخش ۹ مشهد واقع در بلوارشهید آوینی- آوینی۲5 بعد 
چهاراه دوم پلاک 34۷ اعیان متعلق به خود متقاضی وعرصه موقوفه میرزا محمد محســن 
رضوی محرز گردیده اســت. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف۹15
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/۲/۲8  تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/3/1۲

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد
*****************************************

5۱۱/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسلبمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای  فاقد سند رســمی . برابر رای شماره 13۹۹۶030۶۲۷10001۹۷ هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم 
عصمت گراخکی فرزند رمضان به شــماره شناسنامه 38۶۲3 صادره از مشهد در ششدانگ 
یک  باب خانه به مساحت ۷4/0۲ متر مربع قسمتی از پلاک 105 فرعی از ۷8 اصلی بخش 
۹  واقع در عبدالمطلب 58 قائم 8 پلاک ۲۲/1 خریداری از مالک رســمی آقای غلامعباس 
چوپانی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف۹13
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/۲/۲8   تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/3/1۲

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

***********************************************
5۱۱/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای  فاقد سند رسمی . برابر رای شماره 13۹۹۶030۶۲۷10000۲1۲ هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشــهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
کاظم حشمتی راد فرزند محمد علی به شماره شناســنامه 0۹۲1015151 صادره از مشهد 
در سه دانگ مشاع از ششدانگ یک  باب دامداری به مساحت 13050 متر مربع قسمتی از 
پلاک 14۹ اصلی بخش ۹ واقع در جاده کلات کیلومتر۹ روستای شیر شتر روبه روی سازه 
های بتنی آمود خریداری از محمد علی چاه کن فاز محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد. م.الف۹11
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/۲/۲8 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/3/1۲

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد
**********************************************

5۱۱/5اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای  فاقد سند رســمی . برابر رای شماره 13۹۶۶030۶۲۷1000۲10 هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشــهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
هاشم حشمتی راد فرزند محمد علی به شماره شناسنامه ۶31۶ صادره از مشهد در سه دانگ 
مشــاع از ششدانگ یک  باب دامداری به مساحت 13050 متر مربع قسمتی از پلاک  14۹ 
اصلی بخش  ۹ واقع در جاده کلات کیلومتر ۹ روســتای شیر شتر روبروی سازه های بتنی 
آمود خریداری از مالک رسمی آقای محمد علی چاه کن  محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات ســند مالکیت 

صادر خواهد شد. م.الف۹0۹
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/۲/۲8 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/3/1۲

حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه پنج مشهد

آگهی دعوت به مجمع عمومی فوق العاده شرکت توسعه فن آوری های نوین سروش 
اطلس بین به شماره ثبت 6۷04۱ و شناسه ملی ۱400۸۱۱5250

      بدینوســیله از کلیه شرکاء شرکت توســعه فن آوری های نوین سروش اطلس بین با 
مسئولیت محدود  به شماره ثبت ۶۷041  دعوت به عمل می آید تا در جلسه مجمع عمومی 
فوق العاده شرکت که در ســاعت 15  مورخ 13۹۹/03/۲8در محل قانونی شرکت تشکیل 

می شود حضور بهم رسانند.
دستور جلسه مجمع فوق العاده

1ـ انحلال شرکت 
مدیرعامل و عضو هییت مدیره

مفقودی
برگ سبز ســندکمپانی خودرو سواری پراید 111 مدل 13۹1 به شماره پلاک ۷3 ص ۹4۶  
به شماره  موتور ------- و شماره شاسی----- به نام علی محمد جمشیدی قلعه سرخ  

مفقود گردید و از درجه اعتبار ساقط می باشد


